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1. BÖLÜM 

 MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

 

Gündem No   : 97509404-301.03-8                                                           Toplantı Tarihi   :  15/08/2019  

Toplantı Yeri : ĠBB Meclis Salonu                                        Toplantı Saati     :  18.00 

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 IV. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 1. Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 06/11/2007 tarihli ve 4399 sayılı Yurt DıĢı 

Görevlendirilmesine ĠliĢkin Genelgenin 1. paragrafında "Toplantı dönemi bakımından meclis kararı alınmasına 

imkan bulunmadığı ve yurt dışı görevlendirmenin zorunlu olduğu hallerde görevlendirmenin Belediye Başkanı 

tarafından yapılması ve görevlendirmeye ilişkin olarak ilk Meclis toplantısında Belediye Meclisine bilgi 

verilmesi uygun görülmüştür." denilmektedir. Bu çerçevede, Akdeniz Kentler Birliği (MedCities) tarafından 11-

13 Haziran 2019 tarihleri arasında Ġspanya'nın Barcelona kentinde gerçekleĢtirilen "Sürdürülebilir Hareketliliği 

Finanse Etme" ve "Hareketlilik ve Turizm" ileri düzey eğitim kurslarına; UlaĢım Planlama ġube Müdürlüğü 

personeli ġehir Plancısı Burak TÜMER ve Elektrik ve Elektronik Mühendisi Fırat Ozan KILIÇ tarafından, 

ulaĢım ve konaklama masrafları Akdeniz Kentler Birliği tarafından karĢılanmak üzere katılım sağlanmıĢ, 

etkinliğin gerçekleĢtiği kente 10/06/2019 tarihinde gidilmiĢ ve 14/06/2019 tarihinde dönülmüĢ olup konu ile 

ilgili BaĢkanlık Olur'u ekte yer almaktadır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz olunur. Mustafa Tunç SOYER 

Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (UlaĢım Dai.BĢk.E.167834) 

 

 V. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE ATANAN 

PERSONELE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 1. BüyükĢehir Belediyesi Basın Yayın ve Halkla ĠliĢkiler Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Pınar 

MERĠÇ, ESHOT Genel Müdürlüğü Daire BaĢkanı kadrosuna; BüyükĢehir Belediyesi Daire BaĢkanı 

kadrosunda görev yapan Vecdi KORU, ESHOT Genel Müdürlüğü Daire BaĢkanı kadrosuna atanmıĢtır. 5393 

sayılı Belediye Kanununun 49. maddesinin 2. paragrafında "Belediye personeli, Belediye Başkanı tarafından 

atanır. Birim Müdürlüğü ve üst yönetici kadrolarına yapılan atamalar ilk toplantıda Belediye Meclisinin 

bilgisine sunulur." denilmektedir. Buna göre, Belediyemize bağlı ESHOT Genel Müdürlüğünün norm kadro 

esaslarına göre ihdas edilen kadrolara atanan yöneticiler yukarıda belirtilmiĢ olup, Meclisimizin 

bilgilenmelerini arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (ESHOT-Ġnsan Kay. 

ve Eğt.Dai.BĢk. E.6932/E.114024) 

 

 VI. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. 30 Ağustos 2019 - 01 Eylül 2019 tarihleri arasında Almanya'nın Düsseldorf Ģehrinde düzenlenecek olan 

Ġkinci Uluslararası Belediye BaĢkanları Birlikte YaĢama Zirvesi'ne Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığını 

temsilen katılmak üzere BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'in görevlendirilmesi, 30 Ağustos 

2019 - 01 Eylül 2019 tarihleri arasında görevli izinli sayılması, ulaĢım (havayolu ile), Ģehir içi ulaĢım giderleri, 

konaklama giderleri, günlük harcırah ve söz konusu seyahat ile ilgili yapılacak olan giderlerin (pasaport harcı, 

yurtdıĢı çıkıĢ harcı, alan harcı vb.) Özel Kalem Müdürlüğü Bütçesinin 03.3.3.1 YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu 
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kaleminden karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (Özel Kalem Müd.E. 187566) 

 

 2. Ġtalya'nın Venedik kentinde 28 Ağustos – 07 Eylül 2019 tarihleri arasında düzenlenecek “78. Venedik Film 

Festivali”ne; Belediyemizi temsilen, Kültür ve Sanat ġube Müdürü Serap GÜL (S.12135), Kültür ve Sanat 

ġube Müdürlüğü Proje ve Organizasyon ġefliği ĠZELMAN Personeli Koordinatör Emine UYSAL BERGER 

(S.13086) ve Kültür ve Sanat ġube Müdürlüğü Satınalma ġefliği personeli V.H.K.Ġ. Özlem KUġARĠ'nin 

(S.9753) 30 Ağustos - 05 Eylül 2019 tarihleri arasında görevlendirilmesi ile adı geçen personellerimizin söz 

konusu kentteki programa belirtilen tarihlerde katılabilmesi için gidiĢ - dönüĢ tarihleri de eklenmek suretiyle 

görevli - izinli sayılmaları, vize, harcırah giderleri, gidiĢ - dönüĢ (Ġzmir - Venedik - Ġzmir) ulaĢım (uçak ile), 

konaklama (otel) ve temsillere katılabilmek için gerekli bilet ücretleri ile katılım için gerekli bilet ücretlerinin, 

katılım için gerekli baĢvuru bedelinin ve tüm yasal giderlerin Kültür ve Sanat ġube Müdürlüğünün 5.03.3.3.01 

YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu harcama kaleminden karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (Kültür ve San. 

Dai.BĢk.E.185602) 

 

 3. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde yer alan Ek-5 

Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (II) ve (III) sayılı Dolu-BoĢ 

Kadro DeğiĢikliklerine iliĢkin Cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için önerge ekindeki evrakların 

incelenerek karara bağlanması hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit. Dai.BĢk.E.184333) 

 

 4. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğe göre hazırlanan, Belediyemize bağlı ESHOT Genel Müdürlüğünün memur dolu kadro derece 

değiĢikliğinin iptal-ihdası için önerge eki cetvellerinin incelenerek karara bağlanması hususunun görüĢülmesi. 

(ESHOT-Ġnsan Kay. ve Eğit.Dai.BĢk.E.7299-E.118128) 

 

 5. UlaĢım Dairesi BaĢkanlığına bağlı Müdürlüklerden; Ġlçe Terminallerinin Ücret Tarifesini belirleme 

iĢlemlerinin Ġzmir UlaĢım Merkezi ġube Müdürlüğü tarafından, "Ruhsat Tarifeleri"ni belirleme iĢlemlerinin de 

Toplu UlaĢım Hizmetleri ġube Müdürlüğü tarafından gerçekleĢtirilmesi için iki Müdürlüğün Bütçelerinin 

ayrılması hususunun görüĢülmesi. (UlaĢım Dai.BĢk.E.184336) 

 

 6. Ġzmir UlaĢım Merkezinin (ĠZUM) vatandaĢlarımıza sunmuĢ olduğu çağrı merkezi hizmetleri zorunluluk ve 

süreklilik arz ettiğinden, çağrı merkezi hizmetinin sürdürülebilirliğini sağlamak amacıyla, 36 ay süre ile "Çağrı 

Merkezi ĠĢletilmesi ĠĢi"nin hizmet alımı yöntemi ile gerçekleĢtirilmesi hususunun görüĢülmesi. (UlaĢım 

Dai.BĢk.E.167930) 

 

 7. "Tam Adaptif Trafik Yönetim, Denetim ve Bilgilendirme Sistemi Yapılması ĠĢi” kapsamında, kent genelinde 

bulunan sinyalize kavĢaklar akıllı hale getirilmiĢ, tüm ana arter, cadde ve bulvarlara fiber optik kablolar 

çekilmiĢ ve kent trafiğini yönetmek için gerekli tüm teknolojilerin montajları yapılmıĢ olup; kurulmuĢ olan tüm 

teknolojilerin, akıllı cihazların ve alt yapı sistemlerinin sürdürülebilirliğini sağlamak amacıyla 24 ay süre ile 

“Tam Adaptif Trafik Yönetim, Denetim ve Bilgilendirme Sisteminin ĠĢletilmesi ĠĢi”nin hizmet alımı yöntemi 

ile gerçekleĢtirilmesi hususunun görüĢülmesi. (UlaĢım Dai.BĢk.E.181389) 

 

 8. Bilgi Ağları ġube Müdürlüğünce, Kurumumuza ait internet ağının dıĢ dünyadan gelebilecek tehditlere karĢı 

korunması amacıyla "Güvenlik Duvarı Cihazı Destek Paketi Hizmeti" ihalesinin gelecek yıllara yaygın hizmet 

yüklenmeleri olarak 01/01/2020 tarihinden 31/12/2023 tarihine kadar yapılması hususunun görüĢülmesi. (Bilgi 

ĠĢl.Dai.BĢk.E.181366) 

 

 9. Belediyemize ait ekonomik ömrünü tamamlamıĢ olan M/F EMĠNÖNÜ Araba Vapurunun deniz taĢıtı olarak 

Encümence 2886 sayılı Devlet Ġhale Kanunu çerçevesinde satıĢının yapılabilmesi hususunun görüĢülmesi. 

(UlaĢım Dai.BĢk.E.174527) 

 10. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Entegre Atık Yönetim Planı Ġlkeleri doğrultusunda katı atıkların 

toplanmasından bertarafına kadar olan süreçlerde, çevrenin korunması ve atık yönetim sisteminin iyileĢtirilmesi 

amacıyla, 7.500 (yedi bin beĢ yüz) adet 770 litrelik çelik konstrüksiyon çöp konteynerinin satın alınarak 

Belediyemiz birimlerinde kullanılması ve ihtiyaç duyan ilçe belediyelerine bedelsiz olarak dağıtılması 

hususlarının görüĢülmesi. (Atık Yön.Dai.BĢk.E.184330) 
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 11. Belediyemizce 9 Eylül Ġzmir'in KurtuluĢu etkinlikleri çerçevesinde 8 Eylül 2019 tarihinde, saat 8:00'de "9 

Eylül Uluslararası 7. Ġzmir Yarı Maratonu" 21 km 97 m’lik Uluslararası AIMS (Uluslararası Maratonlar ve 

Mesafe KoĢuları Birliği) sertifikalı parkurda gerçekleĢtirilecek olup; söz konusu Maratonda dereceye giren 

sporculara, önerge eki çizelgede detayları bulunan para ödüllerinin TL veya yabancı sporcular için Türk 

Lirasının döviz cinsine (Euro, Dolar) çevrilerek verilmesi ve söz konusu ödüllerin Gençlik ve Spor ġube 

Müdürlüğünün Ödül, Ġkramiye ve Benzeri Ödemeler (864.03.4.2.05) bütçesinden karĢılanması hususlarının 

görüĢülmesi. (Gençlik ve Spor Dai.BĢk.E.181372) 

 

 12. Belediyemizce turizm ve tanıtım faaliyetlerinin taĢıdığı önem nedeniyle yürütülmekte olan çalıĢmalar ve 

Ġzmir Turizm Tanıtma Vakfı (ĠZTAV)’ın yürüttüğü ortak hizmet projesi kapsamında; Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile Ġzmir Turizm Tanıtma Vakfı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

“ĠĢbirliği Protokolü”ün kabulü ve söz konusu Protokolü imzalanması için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı 

Sayın Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi ile Protokol doğrultusunda projeye Belediyemiz ilgili 

bütçesinden 8.948.188,40-TL aktarılması hususlarının görüĢülmesi. (DıĢ ĠlĢ. ve Turizm.Dai.BĢk.E.181369)   

 

 13. Sürdürülebilir Enerji ve Ġklim Eylem Planı hazırlık süreçlerinde yürütme ve uygulama aĢamalarının, Ġklim 

DeğiĢikliği ve Çevre Koruma Kontrol Dairesi BaĢkanlığı Ġklim DeğiĢikliği ve Temiz Enerji ġube Müdürlüğü 

sorumluluğunda diğer gerekli birimlerle koordineli Ģekilde devam etmesi yönünde önerge ekinde bulunan Ġklim 

ve Enerji için BaĢkanlar SözleĢmesi Taahhüt Dokümanının kabul edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġklim Değ. 

ve Çev.Kor.Kntrl.Dai.BĢk.E.186994) 

 

 14. Belediyemizin iĢtiraki olan ĠZDENĠZ A.ġ.'nin 07/08/2019 tarihli Olağanüstü Genel Kurul Toplantısında 

alınan, Ģirket sermayesinin 124.250.000,00-TL'den 25.000.000,00-TL arttırılarak 149.250.000,00-TL’ye 

çıkarılması kararı doğrultusunda, Belediyemizin ĠZDENĠZ A.ġ. içerisindeki sermaye payının korunabilmesi 

için payına düĢen (%92,90'ına tekabül eden) 23.225.000,00-TL'lik rüçhan hakkının kullanılarak, sermaye 

artıĢına iĢtirak edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ĠĢletme ve Destek Hiz.Dai.BĢk. E.189719) 

 

 15. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesi ĠĢletme ve ĠĢtirakler Müdürlüğü tarafından salon ücret 

tarifesinde teklif edilen değiĢikliklerin önerge eki listede gösterildiği Ģekilde belirlenmesine yönelik, 

03/07/2019 tarihli ve 213 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.188359) 

 

 16. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; KarĢıyaka Belediyesi Sosyal Yardım ĠĢleri Müdürlüğüne bağlı hizmet 

veren Anaokullarında, ücret tarifesinin kurum içi KDV dâhil 300,00-TL (üçyüztürklirası), kurum dıĢı KDV 

dâhil 600,00-TL (altıyüztürklirası) olarak belirlenmesine yönelik, 01/07/2019 tarihli ve 88 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.174518) 

 

 17. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; KarĢıyaka Belediyesi Oda Orkestrası ġefi Rengin GÖKMEN tarafından 

yeni genç Ģefler yetiĢtirmek amacıyla bir eğitim programı düzenlenecek olup; söz konusu eğitim programının 

Hikmet ġimĢek Sanat Merkezinde düzenlenmesi ile burada verilecek eğitim için ücret tarifesinin önergede 

belirtildiği Ģekilde belirlenmesine yönelik, 05/07/2019 tarihli ve 97 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.174521) 

 

 18. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; KarĢıyaka Belediyesi Spor ĠĢleri Müdürlüğü sorumluluğunda bulunan 

Mustafa Kemal Atatürk KarĢıyaka Spor Salonu, 1912 Zühtü IĢıl Spor Salonu ve Muharrem CandaĢ Spor 

Salonunun 1 günden fazla süren ve ücret içeren federasyon etkinlikleri ve sportif etkinliklerde ücretlendirilmesi 

yapılmadığından, bahse konu salonlar ve etkinliklere ait tahsis ücretlerinin önergede yer aldığı Ģekilde 

belirlenmesine yönelik, 01/07/2019 tarihli ve 87 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.174520) 

 

 19. Menderes Belediye Meclisinin; Menderes Belediyesi 2019 Mali Yılı Gelir ve Tarife Cetvelinde yer alan 

Pompa Suyu Kullanım Ücretlerinde, sehven Bulgurca Pompa Suyu Kullanım Ücretinin bildirilmediği tespit 

edilmiĢ olup 2019 Mali Yılı Gelir Tarife Cetvelinde yer almadığından, söz konusu Bulgurca Y.A.S. Tesisi 

Pompa Suyu kullanımı (1 Ton) ücretinin 0,40-TL olarak belirlenmesine yönelik, 05/07/2019 tarihli ve 140 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.166616) 
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 20. Bayındır Belediye Meclisinin; Tarımsal Hizmetler Müdürlüğünün görev alanına giren park ve bahçeler ile 

ilgili kısmın yönetmelikte değiĢiklik yapılarak Fen ĠĢleri Müdürlüğüne devredilmiĢ olan Park ve Bahçeler 

biriminde gerçekleĢtirilen muhtelif iĢlerin özel mülkte hizmete sunulabilmesi için Fen ĠĢleri Müdürlüğünce 

hesaplanarak Meclise sunulan dokuz ayrı hizmet tarife bedeline iliĢkin Tarife Cetvelinin önerge eki tabloda 

belirtildiği Ģekilde belirlenmesi ve Bayındır Belediyesinin 2019 Mali Yılı Gelir Tarife Cetveline eklenerek 

2019 Mali Yılı içerisinde uygulanması hususlarına yönelik, 05/07/2019 tarihli ve 167 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢ. ve Kar.Dai.BĢk.E.174517) 

 

 21. Selçuk Belediye Meclisinin; Selçuk Belediyesi 2019 Mali Yılı Ücret Tarifesinin Onbirinci Bölüm ĠĢletme 

ve ĠĢtirakler Müdürlüğü 18. maddesinin önergede yer aldığı Ģekilde değiĢtirilmesine yönelik, 04/07/2019 tarihli 

ve 152 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢ. ve Kar.Dai.BĢk.E.174546) 

 

 22. 1/5000 ölçekli Torbalı Ġlçe Merkezi Nazım Ġmar Planı Revizyonunda "Park ve YeĢil Alan" kullanımına 

ayrılan, Ertuğrul Mahallesi, 107 ada, 4, 5, 6 ve 7 parsellerin, Ġzmir 4. Ġdare Mahkemesinin 11/01/2019 tarihli ve 

23 sayılı Kararı dikkate alınarak, "Eğitim Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.174516) 

 

 23. 1/5000 ölçekli Torbalı Ġlçe Merkezi Nazım Ġmar Planı Revizyonunda "Genel Otopark" kullanımına ayrılan, 

Tepeköy Mahallesi, 165 ada, 21 ve 22 parsellerin, Ġzmir 2. Ġdare Mahkemesinin 13/02/2019 tarihli ve 179 sayılı 

Kararı dikkate alınarak, "Kamu Hizmet Alanı" ve "Genel Otopark" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.174528) 

 

 24. Aliağa ilçesi, Samurlu Mahallesi sınırları içerisinde 3. Derece Arkeolojik Sit Alanı olarak tescil edilen 

alanda Aliağa Belediye BaĢkanlığınca hazırlanan, 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı önerisinin, 

2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.184335) 

 

 25. Dikili ilçesi, Salihler Mahallesi sınırları içinde bulunan ve fiilen de Mezarlık Alanı olarak kullanılan 528 

parsel ve çevresindeki tescil harici alanın; Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda "Mezarlık 

Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi ve 1/1000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı önerisi.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.185601) 

 

 26. Bornova Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 196 sayılı Kararı ile uygun görülen; PınarbaĢı 

Mahallesi, 29 L IIb (23PIa) paftada, 7057 Sokak üzerinde 22969 ada, 9 parsel (eski 6308 parsel) ile 22969 ada 

11 parselin (eski 6290 parsel) bulunduğu imar adasında, Bornova Belediyesi Ġmar ve ġehircilik Müdürlüğünün 

yazısı doğrultusunda; 7057 Sokağa cepheli imar hattının 22969 ada 11 parsel cephesindeki kısmı korunarak, 

22969 ada 9 parsel cephesindeki kısmının tevhitli imar durumu oluĢturmayacak Ģekilde parsel sınırına 

çekilmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.184334) 

 

 27. Bornova Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 194 sayılı Kararı ile uygun görülen; yürürlükteki 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planına göre Emsal: 1.0 yapılaĢma koĢuluna sahip "Sağlık Tesis Alanı" kullanım 

kararında kalan Bornova ilçesi, 14046 ada, 1 parsel sayılı taĢınmazda yapılaĢma koĢulunun Bornova Ġlçe Sağlık 

Müdürlüğünün talebi uyarınca, Emsal: 2.0 olarak belirlenmesine iliĢkin, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.184343) 

 

  28. Belediyemiz mülkiyetindeki Konak ilçesi, Yeni (Cedit) Mahallesi, 390 ada, 33 parselin tamamının 

Belediyemiz Etüd ve Projeler Dairesi BaĢkanlığınca hazırlanan "KurĢunlu Han Avlusu Düzenleme Projesi" 

doğrultusunda, "Arkeoloji ve Tarih Parkı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma 

Amaçlı Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu 

kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.184331) 

 

 29. UlaĢım Dairesi BaĢkanlığının 13/06/2019 tarihli ve 136443 sayılı yazısına konu; "Bayraklı Ġlçesi, Ozan 

Abay Caddesi Yaya Üst Geçidi Projesi"ne ait 2019/239 no'lu UKOME Kararı kapsamında imar planlarının 
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yeniden düzenlenmesine iliĢkin, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.172154) 

 

 30. Menemen Belediye Meclisinin 10/04/2019 tarihli ve 31 sayılı Kararı ile uygun görülen; Koyundere 

Mahallesi, 4493 ada, 1 parselin güneyinde yer alan park alanında 3.00 m x 5.00 m ebatlarında Trafo Yeri 

ayrılmasına iliĢkin, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.184337) 

  

 31. Menemen Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli ve 16 sayılı Kararı ile uygun görülen; KazımpaĢa 

Mahallesi, 5128 ada, 4 parselin emsal değerinin E:2.00 olarak belirlenmesine iliĢkin, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.184342) 

 

 32. Aliağa Belediye Meclisinin 05/03/2019 tarihli ve 98 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġzmir 2 Numaralı 

Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 21/06/2017 tarihli ve 8382 sayılı Kararı ile Samurlu Mahallesi 3. 

Derece Arkeolojik Sit Alanı olarak tescil edilen alanda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama 

Ġmar Planı önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak 

üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.184340) 

 

 33. Dikili Belediye Meclisinin 06/03/2019 tarihli ve 30 sayılı Kararı ile uygun görülen; ĠsmetpaĢa Mahallesi, 

780 ada, 4 ve 5 parsellerin Park Alanı, TaĢıt ve Yaya Yoluna isabet eden kısımlarının Konut Alanı olarak 

düzenlenmesi ve mülkiyeti Dikili Belediyesine ait olan ĠsmetpaĢa Mahallesinde Taks:0,15 Kaks:0,30, Ayrık 

Nizam 2 kat yapılaĢma koĢullu Konut Alanı kullanımına isabet eden 2196 ada, 15 parselin ise Park Alanı olarak 

belirlenmesi amacıyla hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.184339) 

 

 34. Buca Belediye Meclisinin 01/07/2019 tarihli ve 71 sayılı Kararı ile uygun görülen; yol boyu ticaret teĢekkül 

etmiĢ sokakların Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin 19/f/1-2 maddesi doğrultusunda, "Yol Boyu Ticaret Olarak 

TeĢekkül Eden Konut Alanları" olarak belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.186991)  

 

 35. Buca Belediye Meclisinin 01/07/2019 tarihli ve 68 sayılı Kararı ile uygun görülen; yol boyu ticaret teĢekkül 

etmiĢ sokakların Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin 19/f/1-2 maddesi doğrultusunda, "Yol Boyu Ticaret Olarak 

TeĢekkül Eden Konut Alanları" olarak belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.186992) 

 

VII.BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin Birimleri arasında yeni bir düzenlemeye gereksinim duyulması nedeniyle 

yeniden hazırlanan TeĢkilat ġemasının görüĢülmesi. (Ġns. Kay. ve Eğit. Dai. BĢk.191938/E.122970) 

2. Fen ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığına bağlı Tesisler Bakım Onarım ġube Müdürlüğü demirbaĢ kayıtlarında 

bulunan ve önergede bilgileri belirtilen otobüsün Ġzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsü Rektörlüğüne bedelsiz 

olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Makine Ġkmal Bak.Onr.Dai.BĢk.E.189718) 

3. Konak ilçesinde bulunan Belediyemize ait YeniĢehir Çocuk ve Gençlik Merkezinin enerji ihtiyacının 

karĢılanması için 400 kVA trafo tesis edilmesi gerekmekte olup; bu kapsamda Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ. arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Tesis 

SözleĢmesi”nin kabulü ve söz konusu Tesis SözleĢmesinin imzalaması için BüyükĢehir Belediye BaĢkanına 

yetki verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Etüd ve Prj.Dai.BĢk.E.186993)  

4. Kadın Sağlığı Eğitim Programı (KSEP), Erkek Sağlığı Eğitim Programı (ESEP), Menopoz Dönemi 

Eğitimi, Ergenler Ġçin Cinsel Sağlık Eğitimi, Güvenli Annelik Eğitimi ve Erken YaĢ Evliliklerinin Önlenmesi 

için farkındalığa yönelik iĢ birliği çalıĢmalarının etkili bir biçimde yürütülebilmesini amaçlayan Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ile Türkiye Aile Sağlığı ve Planlaması Vakfı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve 

önerge ekinde yer alan “Kadın Güçlendirme Programı Ortak Hizmet Protokolü”nün kabulü ve söz konusu 

Ortak Hizmet Protokolünün imzalanabilmesi için BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Sayın Mustafa Tunç 
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SOYER'e yetki verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.189720) 

5. Mülkiyeti ve tasarrufu Belediyemize ait, Önergede adresleri belirtilen ve 12/08/2019 tarihinde süresi sona 

erecek olan 12 adet ekmek satıĢ büfesinin iĢletme hakkının, 13/08/2019 tarihinden itibaren, Belediye 

Meclisimizce belirlenecek süre ve bedeller ile Grand Plaza Gıda Otelcilik Turizm ĠĢletmeleri A.ġ'ye devrine 

yönelik imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.191032) 

6. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi sınırları içerisinde Güzergâh Ġzin Belgesi ile taĢımacılık faaliyeti gösteren 

taĢımacılara düzenlenen belge süresinin 1 yıl olacak Ģekilde güncellenmesine yönelik 2019/382 no'lu 

UKOME Genel Kurul Kararı alınmıĢ olup; bu kapsamda alınan belge ücretinin "140,00-TL" olacak Ģekilde 

tahsil edilebilmesi hususunun görüĢülmesi. (UlaĢım Dai.BĢk.E.191042) 

7. ESHOT Genel Müdürlüğünün sermaye ortağı ĠZDENĠZ A.ġ.’nin 07/08/2019 tarihli Olağanüstü Genel 

Kurul toplantısında alınan, Ģirket sermayesinin 124.250.000,00-TL'den 25.000.000,00-TL arttırılmak 

suretiyle 149.250.000,00-TL'ye çıkarılması kararı doğrultusunda; ESHOT Genel Müdürlüğünün ĠZDENĠZ 

A.ġ. içerisindeki sermaye payının korunabilmesi için, payına düĢen (%5'ine tekabül eden) 1.250.000,00-

TL'lik rüçhan hakkının kullanılarak, sermaye artıĢına iĢtirak edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-

Strateji Gel.Dai.BĢk.E.7786/E.122664) 

8. ĠZKA Küçük Menderes Havzası Sürdürülebilir Kalkınma Mali Destek Programı kapsamında; S.S. 

Karakızlar Köyü Tarımsal Kalkınma Kooperatifi tarafından baĢvurusu yapılacak olan "Karakızlar Köyü 

Tarımsal Kalkınma Kooperatifi Karma Yem Üretim Tesisi" baĢlıklı projede Belediyemizin ortak olarak yer 

alması, projenin mali destek almaya hak kazanması halinde ilgili birimlerce uygulanması, proje bütçesinde 

belirlenen 1.600.000,00-TL’nin (birmilyonaltıyüzbintürklirası) Belediyemiz tarafından eĢ finansman olarak 

karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (DıĢ ĠliĢkiler ve Turizm Dai.BĢk.E.191762) 

9. ĠZKA Küçük Menderes Havzası Sürdürülebilir Kalkınma Mali Destek Programı kapsamında; Belediyemiz 

tarafından "Sürdürülebilir Kalkınmanın Sağlanmasına Yönelik Bir Kültür Rotası: Efeler Yolu" baĢlıklı proje 

teklifi sunulması, söz konusu projenin mali destek almaya hak kazanması halinde ilgili birimlerce 

uygulanması hususlarının görüĢülmesi. (DıĢ ĠliĢkiler ve Turizm Dai.BĢk.E.191761) 

10. ĠZKA Küçük Menderes Havzası Sürdürülebilir Kalkınma Mali Destek Programı kapsamında; Tarımsal 

Kalkınma Kooperatifleri Ġzmir Ġl Birliği tarafından baĢvurusu yapılacak olan "Süt için Süte Değer Projesi" 

baĢlıklı projede Belediyemizin ortak olarak yer alması ve projenin mali destek almaya hak kazanması halinde 

ilgili birimlerce uygulanması, proje bütçesinde belirlenen 150.000,00-TL'nin (yüzellibintürklirası) 

Belediyemiz tarafından eĢ finansman olarak karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (DıĢ ĠliĢkiler ve Turizm 

Dai.BĢk.E.191763)  

11. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü Tekerlekli Sandalye Basketbol takımı 25 - 28 

Nisan 2019 tarihlerinde Ġspanya'nın Vigo Ģehrinde düzenlenen EuroLeague Final Grubu müsabakaları sonrası 

Avrupa 3.'sü olarak Ģehrimizi gururlandırmıĢ, bu baĢarılarından dolayı önerge eki listede isimleri belirtilen 

takım sporcularına ve antrenörlerine; ayrıca Türkiye Yelken tarihinde milli olmuĢ en küçük sporcu unvanını 

elinde bulunduran Ġzmirli milli sporcu Okyanus ARIKAN Ulusal ve Uluslararası yarıĢlarda toplam 100 

Ģampiyonluk kazanmıĢ ve en son 06 - 16 Temmuz 2019 tarihlerinde Kuzey Amerika kıtasında yer alan 

Antigua'da yapılan Optimist Dünya ġampiyonasında da Dünya Bayanlar 3.'sü olarak büyük bir baĢarıya imza 

atmıĢ olup; adı geçen sporcularımıza tam altın karĢılığı olan Türk Lirası'nın ödül olarak verilmesi ve söz 

konusu ödüllerin Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğünün Ödül, Ġkramiye ve Benzeri Ödemeler (864.03.4.2.05) 

bütçesinden karĢılanması hususunun görüĢülmesi. (Gençlik ve Spor Dai.BĢk.E. 191759) 

12. Bergama Belediye Meclisinin; Bergama Belediyesi 2019 Mali Yılı Ücret Tarifeler Listesinde yer alan 

"Rüzgar ve GüneĢ Enerji Santralleri Proje Ġnceleme ve Onay Ücretlerine, Yapı Kullanma Ġzni Tetkik 

Ücretlerine ve ĠĢyeri Kontrol Tetkik Ücretlerine" iliĢkin önerge ekinde yer alan tablolarda gösterilen 

miktarların belirlenmesi ve 2019 Mali Yılı Ücret Tarifesine eklenmesine yönelik, 01/08/2019 tarihli ve 84 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.191765) 

13. Bergama Belediye Meclisinin; Bergama Belediyesi Yazı ĠĢleri Müdürlüğüne bağlı BiliĢim ve HaberleĢme 

Servisinin 12/07/2019 tarihli ve 702 sayılı BaĢkanlık Olur’u ile Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğüne 
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bağlanması neticesinde; biliĢim ve haberleĢme giderlerine iliĢkin Yazı ĠĢleri Müdürlüğü bütçesinde kalan 

toplam 100.000,00-TL (yüzbintürklirası) ödeneğin, Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü bütçesine 

aktarılmasına yönelik 01/08/2019 tarihli ve 19/83 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve 

Kar.Dai.BĢk.E.191764) 

14. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Kültür ve Sanat Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “Ġzmir'de Sokak 

Sanatlarının Uygulanmasına ĠliĢkin Yönetmelik”in görüĢülmesi. (Kültür ve San.Dai.BĢk.E.191760) 
 

 VIII. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Ġzmir BüyükĢehir Belediyemizce, çocuk istismarının önlenebilmesi adına ilimizde bulunan tüm parklara 

kamera sisteminin kurulmasına yönelik Yazılı Önergenin; Plan ve Bütçe Komisyonunca "Büyükşehir 

Belediyesinin sorumluluğunda olan parklarda bütçe olanakları ve programları dikkate alınarak yapılması" 

Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda, Çevre ve Sağlık Komisyonunca "Kamu güvenliği açısından yararlı olduğu" 

Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda, Hukuk Komisyonunca "İlgili Daire Başkanlıklarınca yapılacak risk analizi 

ve yarar değerlendirmesi sonucunda; önergede belirtilen konuda riskli görülen ve kamera sistemi 

kurulmasının yararlı olacağı değerlendirilen parklara kamera sistemi kurulması" Ģeklindeki görüĢ 

doğrultusunda, Sosyal Hizmetler Komisyonunca "Kamera sistemi kurulması çocuklarımızın ve İzmirlilerin 

güvenliği açısından, parklara kamera sistemi kurulmasını uygun buluyoruz" Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (AK Parti Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Çile 

ÖZKUL, Metin YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Galip ATAR. E.104107)   

 2. Toplumsal Cinsiyet EĢitliği, toplumsal Ģiddetin önlenmesi ve sağlıklı toplumsal iletiĢim konularında kent 

halkına yönelik çeĢitli aktiviteler ile bilinç kazandırmak amacıyla iĢbirliği yapılması hususunda Belediyemiz 

ile birlikte çalıĢmak üzere talepte bulunan Sivil Toplum Örgütleri ile ĠĢbirliği ve Ortak Proje Protokollerin 

yapılması hususlarına yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Toplumsal 

Cinsiyet EĢitliği Komisyonları Raporu. (CHP Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Nilay KÖKKILINÇ, Sıla ĠLGĠ 

AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ.  E.104085)   

 

 3. Ġzmir genelinde yaĢayan engelli vatandaĢlarımıza yönelik envanter çalıĢması yapılması ile ilgili bir çalıĢma 

grubu kurulmasına yönelik Yazılı Önergenin, "İzmir genelinde yaşayan engelli bireylere yönelik envanter 

çalışmasının Belediyenin görev ve yetkileri kapsamında yerine getirilmesi, belediyenin hizmetlerinin 

planlanmasının bu bilgi ışığında yapılması şeklinde değiştirilerek uygun bulunduğuna" Ģeklindeki görüĢ 

doğrultusunda değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Çevre ve Sağlık – Engelsiz 

Ġzmir – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (CHP Grubu Mensubu Meclis Üyeleri 

Dolunay BAYER, Ġsmail SARI, Hüsniye YILDIRIM, Bahar GÜRSUL, Nazan DÖNMEZ, ġamil Sinan AN; 

AK Parti Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Ahmet Uğur BARAN, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU. E.104099) 

 

 4. KemalpaĢa ilçemizde altyapı ve kanalizasyon problemi yaĢadığımız bölgelerimizde sorunlar tam olarak 

çözülene kadar vidanjör ücreti alınmadan bu hizmeti vermesine yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Plan ve Bütçe - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (AK Parti Grubu Mensubu 

Meclis Üyeleri Çile ÖZKUL, Metin YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Galip ATAR. E.104089)   

 

 5. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin almıĢ olduğu kararların özetlerinin, Ġzmir’de yayın yapan ve 

BaĢkanlık Makamı Olur’u ile uygun görülen Yerel Gazetelerde yayımlanması, söz konusu karar özetlerinin 

ilan giderlerinin Belediyemiz Basın Yayın Halka ĠliĢkiler ve Muhtarlıklar Dairesi BaĢkanlığına bağlı Basın 

Yayın ġube Müdürlüğünün 03.5.4.01 Ġlan Giderleri kaleminden karĢılanması hususlarına yönelik Yazılı 

Önergenin, "195 sayılı Basın İlan Kurumu Teşkiline Dair Kanunun 34. maddesinde belirtilen vasıflarda olan 

ve İzmir genelinde dağıtımı yapılan yerel gazetelerde Başkanlık Makamı Oluru aranmaksızın mevcut 

gazetelere bütçenin eşit şekilde dağıtılması ile birlikte kararların yayınlanması" Ģeklindeki görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonları Raporu. (CHP 

Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Mustafa ÖZUSLU, Nilay KÖKKILINÇ, Gamze Gül ÇAMUR, Bülent 

SÖZÜPEK.  E.104135)   

 

 6. Ġzmir BüyükĢehir Belediyemize ait 11 Ģirket ve 9 kafeteryada, Ģirketlerin görev alanına giren konularda ve 

Ģirketlerin daha aktif hizmet kalitesinin arttırılması konusunda çalıĢma yapılması, Ġzmir halkımıza daha iyi 
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hizmet verebilmek, memnuniyet beklentileri ile konularda çalıĢma yapılmasına yönelik Yazılı Önergenin, 

Hukuk Komisyonunca "Meclis ihtisas komisyonlarının çalışma usul ve esaslarında değişiklik içeren nitelikte 

olması, somut ve doğrudan konu içermeyen genel nitelikte, içerikte oluşuna somut içerikte önerge ve talepte 

bulunma imkanı olmasına göre uygun bulunmadığı"   Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunmadığına, ġirketler Komisyonunca önerge ekinde yer alan Tespit Tutanağı doğrultusunda oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (AK Parti Grubu Mensubu Meclis Üyesi Fikret MISIRLI. 

E.104152)   

 

 7. BaĢkanlık Makamınca yeniden görüĢülmek üzere Meclise iade edilen 08/07/2019 tarihli ve 05.539 sayılı, 

BüyükĢehir Meclis Üyesi Ahmet Uğur BARAN'a ait Yazılı Önergeye iliĢkin Meclis Kararına konu hususların 

Engelsiz Ġzmir - Hukuk - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarınca; "Meclis toplantısında sözlü 

olarak ilave edilen kısmın; Buca Kuruçeşme'de bulunan Ampute Futbol sahasına konteyner soyunma odaları 

ve duş sistemi yapılması, Engelli Boccia Takımına mix set top alınması, Tekerlekli Sandalyeli Basketbol 

Takımının Avrupa Kupalarına ev sahipliği yapması için İzmir Büyükşehir Belediyesinin destek sağlaması, 

Tekerlekli Sandalye Basketbol Takımına 14 adet müsabaka sandalyesi alınması şeklinde düzeltilmesi, diğer 

kısmın önceki raporlar gibi olması" Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

MüĢterek Rapor. (Özel Kalem Müd.E.163660) 

 

 8. Torbalı Belediye BaĢkanlığının 01/07/2019 tarihli ve 9801 sayılı yazısı ve eki, ġükran COġKUN EFE’ye 

ait dilekçeye konu; Demirci Mahallesinde bulunan mevcut 6263 no’lu Sokağa "Fevzi COġKUN" isminin 

verilmesi talebinin; “İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin öncelikle İlke Kararına, sokak isminde değişiklik 

yapılmasının yaratacağı teknik sorunlar nedeniyle uygun bulunmadığı” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.158335)  

 9. 12/11/2018 tarihli Emine Tülay BERBER'e ait dilekçeye konu; ġehit Kadiri Alptekin BERBER'in isminin 

KarĢıyaka ilçesinde bir parka verilmesi talebinin; “Somut bir yer bildirilmemiş olması, ilçe belediyelerinin 

görev alanındaki yerler hakkında karar verme yetkisinin bulunmaması” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Park ve Bah.Dai.BĢk.E.155678)  

 

 10. Foça Belediye BaĢkanlığının 12/03/2019 tarihli ve 818 sayılı yazısı ile Atatürk Mahallesinde bulunan ve 

önerge eki krokide iĢaretli ve isimsiz olan sokağa “Ġbrahim GÜLER” isminin verilmesi talebinin, "Sokağa 

ismi verilecek kişiyle ilgili yeterli bilgi ve gerekçe bulunmadığı" Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita Cbs.Dai.BĢk.E.139861)  

 

 11. S. Zeynep Aktosun'un Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezine (HĠM) yapmıĢ olduğu 10/04/2019 tarihli 

ve 126782 sayılı elektronik posta baĢvurusuna konu; Konak ilçesi, Alsancak Mahallesinde bulunan mevcut 

1460 no’lu Sokağa "Sanat" isminin verilmesi talebinin, "İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin İlke Kararı 

uyarınca; istisnai durumlar haricinde sokakların mevcut isimlerinin değiştirilmesinin yaratacağı teknik 

sorunlar nedeniyle uygun bulunmadığı" Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.155682)  

 

 12. “Kırsal Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi” kapsamında, Ġzmir kırsalındaki manda 

yetiĢtiricilerine bakım-besleme, barındırma, sürü yönetimi ve pratik yetiĢtirme konularında yeni yöntem ve 

geliĢmelerle ilgili bilgiler verilmesi, kadim yetiĢtiricilik olan manda yetiĢtiriciliğinin yeniden canlandırılması, 

desteklenmesi ve yaygınlaĢtırılması amaçlanmakta olup; teorik ve uygulamalı eğitimlerden sonra bilinçli ve 

kârlı bir hayvan yetiĢtiriciliği olan manda ile birlikte sağlıklı süt ve et üretimi gerçekleĢtirilerek, manda 

yetiĢtiriciliğinin daha verimli olması, sürdürülebilirliğinin yaygınlaĢtırılması ve desteklenmesi hedefleri 

doğrultusunda hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Projenin, Hukuk Komisyonunca oybirliği ile uygun 

bulunduğuna, Tarım ve Orman Komisyonunca "Projenin verimliliğini değerlendirdiğimizde mandacılığın 

sürü mantığı ile geliştirilebileceğini düşünmekteyiz. Bir kişiye verilecek 3 manda ile projenin olumsuz sonuç 

vereceği ve hedefine ulaşamayacağı" Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin MüĢterek Rapor. (Tarımsal Hiz. Dai.BĢk.E.164703)    

 

 13. Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezinde gerçekleĢtirilen, yoğun talep gören ve idare tarafından tespit 

edilen özel konserlerin vatandaĢa daha sağlıklı bir biçimde ulaĢtırılması amacıyla, 2020 yılında geçerli olmak 
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üzere önergede belirtilen, sahneyi görüĢ açısına göre kategorize edilen, özel konser bilet bedelleri ve normal 

konser bilet bedellerinde düzenleme yapılması hususunun oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe - Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Kül. ve San.Dai.BĢk.E.155679) 

 

 14. Görüntü kirliliğinin giderilmesi amacıyla, Atatürk maskından itibaren önerge eki krokide belirlenen 

alanda, YeĢildere Bölgesindeki yapıların belirlenen renklere boyanması ve basit bakım-onarım-sıva iĢlerinin 

yapılması ile ilgili Fen ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığının görevlendirilmesinin, "Başkanlık makamından gelen 

önergenin ekindeki bölgenin çok geniş olması nedeni ile ilgili birimince tarafımıza sunulan yeni ekli evrakta 

bölge daraltılarak 1. Etap olarak tespit edilip yapılması" Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Etüd ve Projeler Dai.BĢk. 

E.158288) 

 

 15. Belediyemiz sorumluluğundaki Karayolu ve Demiryolu Üst Geçitlerinde tesisli yürüyen merdiven ve 

asansörler ile Belediye Sarayı ve Halkapınar Ek Hizmet Binasındaki asansörlerin Bakım, Onarım ve Arıza 

Giderilmesi Hizmetlerinin 2020, 2021 ve 2022 yıllarını kapsayacak Ģekilde gelecek yıllara yaygın ve 4734 

sayılı Kamu Ġhale Kanuna uygun olarak hizmet alımı yöntemi ile sağlanması hususunun oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Fen ĠĢl. Dai. BĢk.E.151703) 

 

 16. Seferihisar Belediye Meclisinin; Seferihisar Belediyesi ĠĢyeri Ruhsat Harç ve Ücretlerinin yüksekliği 

sebebiyle, ücret ve tarifelerin yeniden görüĢülerek, tarifelerinin önerge ekinde yer alan listelerde belirtildiği 

Ģekliyle uygulanmasına yönelik, 11/06/2019 tarihli ve 76 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.161832) 

 17. Buca Belediye Meclisinin; Buca Belediyesi 2019 Mali Yılı Bütçe teklifleri esas alınarak hazırlanan ve 

önerge ekli cetvelde gösterilen aktarmaların yapılmasına yönelik,  03/07/2019 tarihli ve 73 sayılı Kararının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl.ve 

Kar.Dai.BĢk.E.164700) 

 18. Menemen Belediye Meclisinin; Seyrek Villakent Mahallesi, Evsel Katı Atık Bedelinin 13,00-TL olarak 

belirlenmesine yönelik, 10/06/2019 tarihli ve 60 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.151712) 

 19. Aliağa Belediye Meclisinin; 2019 Mali Yılı Tarifeler Cetvelindeki vidanjör çekim ücretinin, YeniĢakran 

Bölgesinde 30,00-TL (KDV dâhil) olarak ve Kamu Kurum ve KuruluĢlarına ücretsiz olması Ģeklinde 

değiĢtirilmesine yönelik, 03/07/2019 tarihli ve 293 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.161833) 

 20. Bayındır Belediye Meclisinin; Bayındır Belediyesinin 2019 Mali Yılında yürürlükte olan Gelir Tarife 

Cetvelinin E-11 kısmındaki Ruhsat Yenileme Ücretinin yeniden değerlendirilmesi ile ilgili, Fenni Mesul, Yapı 

Denetim, Yapı Müteahhidi, ġantiye ġefi, Proje Müellifi, ada, parsel no değiĢikliği için Yapı Ruhsatı (isim 

değiĢikliği) düzenlenmesi halinde, 2019 Mali Yılında yürürlükte olan Gelir Tarife Cetvelinin E-11 kısmındaki 

Ruhsat Yenileme Ücretlerinin %20'sinin tahsil edilmesine yönelik, 14/06/2019 tarihli ve 158 sayılı Kararının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.148359) 

 21. ÇeĢme Belediye Meclisinin; ÇeĢme Belediyesi Kültür ve Sosyal ĠĢler Müdürlüğünde kullanılmak üzere 1 

adet Minibüs ile Temizlik ĠĢleri Müdürlüğü bünyesinde bulunan Sağlık Hizmetlerinde kullanılmak üzere, 1 

adet hasta nakli için Ambulans alımının yapılması ve bu taĢıtların 2019 Mali Yılında Satın Alınacak TaĢıtlar 

Listesi olan T Cetveline eklenmesine yönelik, 08/06/2019 tarihli ve 2019/10-58 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.139863) 

 22. Selçuk Belediye Meclisinin; Selçuk Belediyesi Mali Hizmetler Müdürlüğünün Ücret Tarifesinde önergede 

belirtildiği Ģekilde değiĢiklik yapılmasına yönelik, 03/06/2019 tarihli ve 122 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar. Dai. BĢk. E.158290) 

 23. Dikili Belediye Meclisinin; Dikili Belediyesi ĠĢletme ve ĠĢtirakler Müdürlüğü bünyesine bağlı bulunan 

Sosyal Tesisler Restaurantı, Gençlik Merkezi ve Beach Kafelerinde satılan ürünlerin fiyatlarının önerge 
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ekindeki tabloda belirtildiği Ģekilde değiĢtirilmesine yönelik, 10/06/2019 tarihli ve 85 sayılı Kararının 

değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.155672) 

 24. Tire Belediye Meclisinin; mülk sahipleri ile Tire Belediyesi arasında imzalanan protokol gereği kullanım 

hakkı Tire Belediyesine verilen Kutu Han'ın iç kısmında sadece nikah merasimleri için fiyat tarifesinin, yine 

Tire Belediyesi ĠĢletme ve ĠĢtirakler Müdürlüğüne bağlı yarı olimpik yüzme havuzunda yapılacak (düğün, 

niĢan, sünnet, nikah vb.) organizasyonlarda uygulanacak fiyat tarifesinin; 1- Kutu Han Nikah Merasimi için 

tahsis ücretinin boĢ olarak KDV hariç 2.200,00-TL,       2- Yüzme Havuzunun nikah merasimleri için tahsis 

ücretinin boĢ olarak KDV hariç 2.200,00-TL olarak belirlenmesine yönelik, 02/07/2019 tarihli ve 173 sayılı 

Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. 

(Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.161829) 

 25. Belediyemiz birimlerinin hizmetlerinde kullanılmak üzere talep ettikleri sürücülü ve sürücüsüz taĢıtların 

kiralama ihtiyaçlarının 01/01/2020 – 31/12/2022 tarihleri arasında 3 yıllık (2020-2021-2022) olacak Ģekilde, 

Makine Ġkmal Bakım ve Onarım Dairesi BaĢkanlığı Makine ĠĢletme ġube Müdürlüğünce yerine getirilmesi 

hususunun oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Makine Ġkm. Bak. 

ve On. Dai. BĢk. E.155680) 

 26. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin; 30/05/2019 tarihli ve 627 sayılı UKOME Kararı doğrultusunda 

faytonların trafiğe çıkması yasaklanmıĢ olup; KarĢıyaka ilçesinde bulunan fayton ve atların Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi bünyesinde değerlendirilmesi, söz konusu atların Ġzmir Doğal YaĢam Parkı ġube Müdürlüğüne 

alınması ve faytonların ise peyzaj amaçlı olarak Park ve Bahçeler Dairesi BaĢkanlığında kullanılması söz 

konusu olup; at baĢına ödenecek net miktar 7.500,00-TL ve fayton baĢına ödenecek net miktar 5.000,00-TL 

olacak Ģekilde, Ġzmir Doğal YaĢam Parkı ġUBE Müdürlüğü Bütçesi 03.2.6.4 “Canlı Hayvan Alım Bakım ve 

Diğer Giderler” harcama kaleminden fayton sahiplerine ödeme yapılması hususlarının Plan ve Bütçe - Sokak 

Hayvanlarını Koruma Komisyonlarınca "İlgili birim daire başkanlığınca belirlenecek değer doğrultusunda 

gereğinin yapılması" Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek 

Rapor. (Park ve Bah. Dai.BĢk.E.158291) 

 

 27. Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığı Sosyal Yardımlar ġube Müdürlüğünce “T.C. Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanlığı Sosyal Yardım Yönetmeliği” doğrultusunda Belediyemiz 1. Hukuk MüĢavirliğinin uygun 

görüĢleri de alınarak hazırlanan, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ġzmir Kitap ve Kırtasiyeciler Esnaf Odası 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. 

(Sosyal Hiz. Dai.BĢk.E.158289) 

 28. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile Ege Tarımsal AraĢtırma Enstitüsü ve Ġzmir Ġli Arı 

YetiĢtiricileri Birliği arasında 11/01/2016 tarihli ve 16 sayılı Meclis Kararı ile onaylanan "Ana Arı, Arı ve 

Arıcılık Malzemeleri Alımı ve Üretici Eğitimleri ile Ġlgili ĠĢbirliği Protokolü"nün süresi 31/12/2018 tarihinde 

sona ermiĢ olup; “Kırsal Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi” kapsamında Ġzmir kırsalındaki 

ilçelerde Arı YetiĢtiriciliğine ve Islah ÇalıĢmalarına destek olmak, küçük üreticileri desteklemek ve özellikle 

kadın yetiĢtiricileri eğiterek üretime katılmalarını sağlayıp, arıcılığı yaygınlaĢtırmak amacıyla çalıĢmalar 

yürütülmekte ve bu çalıĢmaların yeni üreticilerimiz için de sürdürülmesi kapsamında Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile Ġzmir Ġli Arı YetiĢtiricileri Birliği arasında yeniden imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile Protokol süresinin 30/03/2023 tarihine kadar uzatılmasının oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Tarım ve Orman - Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonları Raporu. 

(Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.139862) 

 

 29. "Kırsal Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi" kapsamında Ġzmir kırsalındaki ilçelerde sığır 

yetiĢtiriciliği yapan üreticilerin ekonomik gelirlerini artırmaya ve üretim girdilerine katkı sağlayarak, 

büyükbaĢ hayvan yetiĢtiriciliği bakımından önemli potansiyel olan Ġzmir kırsalındaki sığır yetiĢtiricilerine 

bakım-besleme, barındırma, sürü yönetimi ve pratik yetiĢtirme konularında yeni yöntem ve geliĢmelerle ilgili 

bilgiler verilmesi, büyükbaĢ hayvancılığın desteklenmesi ve yaygınlaĢtırılması amaçlanmakta olup; teorik ve 

uygulamalı eğitimlerden sonra bilinçli ve kârlı bir büyükbaĢ hayvan yetiĢtiriciliği ile birlikte sağlıklı süt ve et 

üretimi gerçekleĢtirilerek büyükbaĢ hayvan yetiĢtiriciliğinin daha verimli ve sürdürülebilirliğinin 
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yaygınlaĢtırılması ve desteklenmesine yönelik hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Proje”nin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Tarım ve Orman Komisyonları Raporu. (Tarımsal Hiz. 

Dai.BĢk.E.164702)   

 30. Belediyemiz yatırımı olan “Çiğli Kipa ve Menemen Hasanlar TaĢıt Köprüsü Yapılması ĠĢi” kapsamında 

Menemen Hasanlar köyünde devam eden taĢıt köprüsü, inĢaat alanı içinde kalan ve inĢaata engel Türk 

Telekomünikasyon A.ġ. Ġzmir Bölge Müdürlüğüne ait telefon Ģebekesi deplasmanları bedeli karĢılığında, 

Türk Telekomünikasyon A.ġ. Ġzmir Bölge Müdürlüğü tarafından yapılacağından, yapılacak deplasmanların, 

iĢçilik bedellerinin keĢfi ve deplasman ile ilgili Protokol gönderilmiĢ ve iĢçilik bedellerinin ödenmesi istenmiĢ 

olup; söz konusu deplasman ile ilgili iĢçilik bedellerinin ödenmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile 

Türk Telekomünikasyon A.ġ. Ġzmir Bölge Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Fen 

ĠĢl.Dai.BĢk.E.163553) 

 31. KemalpaĢa Ġl Yolu üzerinde bulunan toplam 11 adet sinyalizasyon sisteminin bakım, onarım ve 

iĢletmesinin BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığımıza devri konusunda, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile 

Karayolları Genel Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – UlaĢım Komisyonları Raporu.  (UlaĢım 

Dai.BĢk.E.144122) 

 32. Ġzmir ile Chengdu kentleri arasında iĢbirliğine dayalı bir iliĢki kurarak kültürel ve ekonomik bağları 

güçlendirmek, turizm, ticaret ve yatırım olanaklarını desteklemek ve belediye hizmetleri alanında bilgi ve 

deneyim paylaĢımında bulunmak amacıyla imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan "ĠĢ Birliği 

Protokolü"nün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler 

Komisyonları Raporu. (Basın Yay. Halkla ĠliĢ. ve Muht.Dai.BĢk.E.155673) 

 33. Sığacık ve Batı Akarca Planlama Bölgesine iliĢkin 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve 

Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı Revizyonu önerileri ile birlikte değerlendirilmek üzere Belediyemize 

iletilen, 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı DeğiĢiklik önerisinin; değiĢiklikle 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.163545) 

 

 34. Etüd ve Projeler Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda, Konak ilçesi, Mersinli Mahallesi, 8547 ada, 1 

parselde mevcut imar planında “E=3.00 yapılaĢma koĢullu Belediye Hizmet Alanı Bölgesel Otopark Alanı” 

olarak belirlenmiĢ olan alanın “E=3.00 yapılaĢma koĢullu Belediye Hizmet Alanı – Bölgesel Otopark Alanı – 

ToplutaĢım Türleri Arası DeğiĢim ve Aktarma Alanı” olarak yeniden düzenlenmesine iliĢkin, 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.158332) 

 

 35. Belediye Meclisimizin 15/11/2017 tarihli ve 05.1283 sayılı Kararı ile kabul edilen; Konak 2. Etap 

(Üçkuyular-KarataĢ Bölgesi) 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında "Belediye Hizmet Alanı" kullanım 

kararında kalan, Konak ilçesi, Göztepe Mahallesi, 931 ada, 10 parsele yönelik taleplere cevaben Ġmar ve 

ġehircilik Dairesi BaĢkanlığının 05/04/2018 tarihli ve E.88495 sayılı iĢleminin iptaline iliĢkin Ġzmir 4. Ġdare 

Mahkemesinin 2018/527 Esas, 09/05/2019 tarihli ve 2019/558 sayılı Kararının incelenmesi hususunun 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.158330) 

 

 36. Urla, Yağcılar Köyü, Ömerali Boğazı Mevkii, 363, 627 ve 628 parsellerin yer aldığı bölgede; mülga Ġzmir 

I No'lu Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kurulu'nun 30.06.2004 gün, 11387 sayılı kararı ile uygun 

görülen ve Belediye Meclisimizin 09.05.2005 tarih, 05.385 sayılı kararı ile uygun görülerek onanan 1/5000 

ölçekli Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı ile mülga Ġzmir I No'lu Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Bölge 

Kurulu'nun 27.07.2006 tarih, 1618 sayılı kararı ile uygun görülen, Urla Belediye Meclisi'nin 08.09.2006 tarih, 

144 sayılı kararı ile kabul edilen ve Belediye Meclisimizin 14.05.2007 tarih, 01.481 sayılı kararı ile uygun 

görülerek onanan 1/1000 Ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planının, konuya iliĢkin Mahkeme Kararı 

ve 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı kararları kapsamında değerlendirilerek, 1 

sayılı CumhurbaĢkanlığı TeĢkilatı Hakkında CumhurbaĢkanlığı Kararnamesinin 109. Maddesi gereği Ġzmir 1 
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Tabiat Varlıklarını Koruma Genel Müdürlüğüne iletilmesinin; Ġmar ve Bayındırlık Komisyonunca, AK Parti 

Grubu mensubu Komisyon Üyelerinin muhalefet şerhine karşılık oyçokluğu ile uygun bulunduğuna, Kültür 

ve Turizm Komisyonunca oyçokluğu ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.162387) 

 

 37. Urla Belediye Meclisinin 26/12/2001 tarihli ve 200 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/5000 ölçekli 1. Etap 

Urla Nazım Ġmar Planı Revizyonu Planında ''Orta Öğretim Tesisleri Alanı'', ''Parklar ve Dinlenme Alanları'' ve 

''Otopark'' kullanım kararında kalan; Sıra Mahallesi, 869 ada, 175 parselin ''Orta Öğretim Tesisleri Alanı'' 

kullanım kararında kalan kısmının ''Özel Eğitim Alanı'' olarak belirlenmesine yönelik, parsel malikleri 

vekilince sunulan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.162390) 

 

 38. Seferihisar ilçesi; "Sığacık ve Batı Akarca I. Derece ve III. Derece Arkeolojik Sit Alanlarına iliĢkin, 

1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesi" önerisinin; değişiklikle “uygun görüş 

alınmak üzere İzmir I Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu'na gönderilmesi” koşuluyla 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm Komisyonları Raporu. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.162389) 

 

 39. Seferihisar ilçesi; "1/5000 ölçekli Sığacık ve Batı Akarca Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesi" 

önerisinin; değiĢiklikle oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.162388) 

 

 40. Belediye Meclisimizin 14/07/2017 tarihli ve 05.795 sayılı Kararı ile kabul edilen; Seferihisar ilçesi, 

Tepecik Mahallesi, Doğu Akarca Bölgesi, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve Revizyonunda "Sosyal Tesis 

Alanı" kullanımında kalan 690 ada, 1 parselin "Özel Sosyal Tesis Alanı" ve "Park ve YeĢil Alan" kullanıma 

ayrılmasına yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.164701) 

 

 41. Bornova ilçesi, KemalpaĢa (eski PınarbaĢı) Mahallesinde bulunan mülkiyeti Belediyemize ait tapunun 

22889 ada, 4, 17, 18, 19, 20 (eski 849, 852, 1784, 1785 ve 1786) parselleri kapsayan alana iliĢkin hazırlanan, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına KemalpaĢa Mahallesi Muhtarı, PınarbaĢı Gürpınar Mahallesi Muhtarı, S.S 

PınarbaĢı Esnaf ve Sanatkârlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi, PınarbaĢı Esnaf ve Sanatkârlar Odası, Züccaciye 

Toptancıları Sitesi Fincancılar ÇarĢısı Site Yönetimi, PınarbaĢı Mübadele Göçmenleri Derneği, Ġzmir Toplantı 

ve Düğün Salonu ĠĢletmecileri Derneği Yönetimi, PınarbaĢı Deveciler Derneği, Pınarkent GeliĢtirme ve 

GüzelleĢtirme Derneği, Akın DALGIÇ tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116735) 

 

 42. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 15/03/2019 tarihli ve 05.247 sayılı Kararı ile kabul edilerek, 

Bornova Belediye BaĢkanlığınca 03/04/2019-03/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine PınarbaĢı KemalpaĢa Mahallesi Muhtarı, PınarbaĢı Gürpınar Mahallesi 

Muhtarı, S.S PınarbaĢı Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi, PınarbaĢı Esnaf ve Sanatkarlar 

Odası, Züccaciye Toptancıları Sitesi Fincancılar ÇarĢısı Site Yönetimi, PınarbaĢı Mübadele Göçmenleri 

Derneği, Ġzmir Toplantı ve Düğün Salonu ĠĢletmecileri Derneği Yönetimi, PınarbaĢı Deveciler Derneği, 

Pınarkent GeliĢtirme ve GüzelleĢtirme Derneği, Akın DALGIÇ, Cezmi CULHAOĞLU tarafından askı süresi 

içerisinde yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve 

Sağlık – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116715)   

 

 43. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 15/03/2019 tarihli ve 05.247 sayılı Kararı ile kabul edilerek, 

Bornova Belediye BaĢkanlığınca 03/04/2019-03/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine, Bornova Belediye BaĢkanlığı tarafından askı süresi içerisinde yapılan 

itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık – UlaĢım 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116712)       
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 44. Belediye Meclisimizin 14/12/2018 tarihli, 05.1430 sayılı Kararı ile kabul edilen; KemalpaĢa ilçesi, 

Sütçüler Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine, KemalpaĢa Belediye 

BaĢkanlığınca 18/03/2019-16/04/2019 tarihleri arasındaki askı sürecinde, 65 parsel maliki vekili tarafından 

yapılan itirazın kabulüne iliĢkin, KemalpaĢa Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 05.102 sayılı Meclis 

Kararının oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.158327) 

 

 45. Belediye Meclisimizin 14/12/2018 tarihli, 05.1430 sayılı Kararı ile kabul edilen; KemalpaĢa ilçesi, 

Sütçüler Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine, KemalpaĢa Belediye 

BaĢkanlığınca 18/03/2019-16/04/2019 tarihleri arasındaki askı sürecinde, 45 parsel maliki tarafından yapılan 

itirazın kabulüne iliĢkin, KemalpaĢa Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 05.103 sayılı Meclis Kararının 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.158329)  

 

 46. Belediye Meclisimizin 14/12/2018 tarihli, 05.1430 sayılı Kararı ile kabul edilen; KemalpaĢa ilçesi, 

Sütçüler Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine, KemalpaĢa Belediye 

BaĢkanlığınca 18/03/2019-16/04/2019 tarihleri arasındaki askı sürecinde, 24 parsel maliki vekili tarafından 

yapılan itirazın kabulüne iliĢkin, KemalpaĢa Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 05.101 sayılı Meclis 

Kararının oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.158328)  

 

 47. Belediye Meclisimizin 14/12/2018 tarihli, 05.1430 sayılı Kararı ile kabul edilen; KemalpaĢa ilçesi, 

Sütçüler Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine, KemalpaĢa Belediye 

BaĢkanlığınca 18/03/2019-16/04/2019 tarihleri arasındaki askı sürecinde, 119 ada, 10 parsel maliki vekili 

tarafından yapılan itirazın kabulüne iliĢkin, KemalpaĢa Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 05.100 

sayılı Meclis Kararının oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.158326) 

 

 48.  Belediye Meclisimizin 14/12/2018 tarihli, 05.1430 sayılı Kararı ile kabul edilen; KemalpaĢa ilçesi, 

Sütçüler Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine, KemalpaĢa Belediye 

BaĢkanlığınca 18/03/2019-16/04/2019 tarihleri arasındaki askı sürecinde, plan müellifi tarafından yapılan 

itirazın kabulüne iliĢkin, KemalpaĢa Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 05.106 sayılı Meclis Kararının 

oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna kısmen uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.158325) 

 

 49. Buca Belediye BaĢkanlığının 24/06/2019 tarihli ve 3203 sayılı yazısı ile Buca Belediye Meclisinin 

01/08/2018 tarihli ve 182 sayılı Kararında geçen muhtelif sokaklardan 903 Sokağa iliĢkin talebin, Belediye 

Meclisimizin 16/11/2018 tarihli ve 05.1286 sayılı Kararında değerlendirilmediği ifade edildiğinden ve yapılan 

incelemede söz konusu sokağa iliĢkin değerlendirme yapılmadığı tespit edildiğinden, anılan 903 Sokağın "Yol 

Boyu Ticaret Olarak TeĢekkül Eden Konut Alanı" olarak belirlenmesi talebinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.158337) 

 

 50. Buca Belediye Meclisinin 02/05/2019 tarihli ve 2019/51 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yenigün 

Mahallesi sınırları içerisinde, 21N1C paftada kamuya terkli park alanında 4 m x 4 m ebatlarında "Regülatör 

Alanı" belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.155681) 

 

 51. Bornova – Bayraklı ilçesi sınırları içerisinde Ankara Caddesi üzerinde yer alan mevcut Özkanlar Yaya Üst 

Geçidinin kaldırılarak yerine yürüyen merdiven ve asansör özelliği bulunan yeni “Özkanlar Yaya Üst Geçidi 

Projesi”nin imar planına iĢlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.158324) 
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 52. Etüd ve Projeler Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Konak ilçesi, Mersinli Mahallesi, 8547 ada 1 

parselde mevcut imar planında "E=3.00 yapılaĢma koĢullu Belediye Hizmet Alanı – Bölgesel Otopark Alanı" 

olarak belirlenmiĢ olan alanın "E=3.00 yapılaĢma koĢullu Belediye Hizmet Alanı –Bölgesel Otopark Alanı – 

ToplutaĢım Türleri Arası DeğiĢim ve Aktarma Alanı" olarak yeniden düzenlenmesine ve plan notu 

eklenmesine iliĢkin, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.158331) 

 

 53. Pancar Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında, Ġzmir 3. Ġdare Mahkemesinin 31/05/2019 

tarihli ve 834 sayılı Kararı kapsamında, 1671 ve 2845 parsellerde "Park Alanı" olarak belirlenmesine iliĢkin, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E. 158334) 

  

 54. Menemen ilçesi, Türkelli Mahallesi sınırları içinde kalan “Osmanlı Mezarlığı”nın yer aldığı 517 no’lu 

parselin karayolu cephesinde bulunan gömülerin bulunduğu alanı da kapsayacak Ģekilde imar planlarında 

“Mezarlık Alanı” olarak belirlenmesi amacı ile hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı, Belediye 

Meclisimizin 08/10/2018 tarihli ve 05.1166 sayılı Kararı ile uygun bulunarak, Ġzmir 2 Numaralı Kültür 

Varlıklarını Koruma Bölge Kuruluna iletilmiĢ olup; söz konusu mezarlığın korunma alan sınırlarının yeniden 

düzenlendiği belirtildiğinden, korunma alan sınırının “Mezarlık Alanı” olarak belirlenmesine yönelik yeniden 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin, Koruma Kuruluna iletilmek üzere oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.139867) 

 

 55. Gaziemir ilçesi, YeĢil Mahallesinde bulunan mülkiyeti Ġzmir Su ve Kanalizasyon Ġdaresi Genel 

Müdürlüğüne ait olan 2086 ada, 2 parselin kullanım kararının “Belediye Hizmet Alanı (ĠZSU Hizmet 

Tesisleri)” olarak belirlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.139865)  

 

 56. Seferihisar Belediye Meclisinin 07/05/2019 tarihli ve 54 sayılı Kararı ile uygun görülen; Sığacık 

Mahallesi Kentsel Sit Alanı Etkileme GeçiĢ Alanı Koruma Amaçlı Ġmar Planı Plan Notlarına ''Zorunlu tevhid 

işleminden sonra oluşacak parselde, bu plan koşullarına göre tevhid öncesi parsellerin yapılaşma hakkı 

korunacaktır.'' ifadesinin eklenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin, Kurula iletilmek üzere değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Kültür ve Turizm - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E. 155676) 

 

 IX. DĠLEK VE TEMENNĠLER 

 X. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 XI. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

 

 

2. BÖLÜM 

2019 YILI AĞUSTOS AYI I. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

Tutanak   No  : 97509404-301.04-8/1                                                Toplantı Tarihi : 15/08/2019  

Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                 Toplantı Saati   : 18.00 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Taner KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, 

Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar 

GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil 

Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Cemil TUGAY, Saadet ÇAĞLIN, 
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Mustafa ÖZUSLU, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Serdar SANDAL, 

Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Ali 

Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, 

Sıla Ġlgi AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Hasan ÜNAL, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim 

ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk 

AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet 

TÜRKMEN, Muharrem BAYRAKTAR, Ali BOR, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Gürsel 

RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif 

SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Ġbrahim Burak OĞUZ, Seda ÖZTÜRE, Ġsmet ORHAN, Bülent KÖKLÜ, Ertan 

CERTEL, Ali ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Memet MALTEPE, Adil KIRGÖZ, Ayhan KAYA, Hüsniye 

YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Sefer TOPÇU, Muammer Ekrem ORAN, Aybars YILDIRIM, Fayıka 

ÖNER, ġükrü SÜREROĞLU, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Özan 

PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, 

Ruhi SELEK, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, 

Burçin Kevser TOURCHIAN, Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, 

Fatih TAġTAN, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Hüsnü BOZTEPE, Göksel 

DĠNÇER, Aydın PEHLĠVAN, ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Galip ATAR, Okan 

BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, Orçun ERSEZGĠN,  AyĢegül ALTUĞ, AyĢegül 

DURAN TÜRKER, Mümin BAYRAM, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ 

BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Uğur DEMĠREZEN, Ġsmail EKEROĞLU, 

Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Hakan ERTANE, Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal SEVĠNÇ, Halil 

AKBULUT, Nezih ÖZUYAR, Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Nafiz KÜKLER, 

Salahattin ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, Alpaslan KOPARAL, Osman MERT. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Erhan KILIÇ, Muhittin SELVĠTOPU, Mustafa ġafak BARAN, 

Mustafa ĠDUĞ, Mehmet Atilla BAYSAK, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Ramazan Ġsmail UYGUR, 

Serdar AKSOY, Sedat SARI, Mustafa KAYALAR, Fatma EKĠCĠOĞLU, Murat CĠHAN, Dolunay 

BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Haydar GÜLTEKĠN, Ġsmail YETĠġKĠN, Berkhan PARLAK, Filiz 

CERĠTOĞLU SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, Özdem Mustafa ĠNCE, Selma KISA, Hakan YILDIZ, Dilek 

YILDIZ, Özgür Erman ÇAĞLAR, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Ali GÖNEN, Eda KILIÇ, Saliha ÖZÇINAR, 

Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR, Turgut PINAR. 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2019 Yılı Ağustos Ayı Toplantısı I. BirleĢimini açıyorum, 

Ġzmir’e yararlar getirmesini diliyorum. Ve açarken de geçmiĢ Kurban Bayramınızın mübarek olmasını 

diliyorum. Hepinizi saygı ile selamlıyorum.   

II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Geçen Toplantı Tutanağında Maddi Hata Yapılıp Yapılmadığının GörüĢülmesi. Geçen Toplantı 

Tutanağı ile ilgili Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım biz hata görmedik. 

BAġKAN: Özgür Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Geçen Meclis Tutanağının olduğu gibi kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Meclis Üyelerince Verilecek Önergelerin GörüĢülmesi. Evet, önergeleri okutuyorum, 

buyurun. 

DĠVAN KȂTĠBĠ: Meclis BaĢkanlığına. Smyrna Antik Kenti Kazı Desteğinin Arttırılması. Ġzmir ili 

sınırları içerisindeki arkeolojik kazı alanlarında Kültür ve Turizm Bakanlığı denetiminde kazı 

çalıĢmalarının gerçekleĢtirilmesi, çıkarılan kültür varlıklarının değerlendirilmesi, envanter 

oluĢturulması, Koruma altına alınması ve restore edilmesi çalıĢmalarına Belediyemizce 2012 

yılından itibaren destek verilmektedir. Kadifekale Bölgesinin canlandırılmasında önemli katkı 

sağlayacak olan Smyrna Antik Tiyatro Kazısının daha hızlı ilerlemesi ve yer altında yer alan tarihi 

eserlerin bir an önce gün yüzüne çıkarılarak kentimizin turizmine ve ekonomisine katkı 

sağlamasını hızlandırmak için Smyrna Antik Kenti Kazısına verilen maddi destek miktarının, 

Ağustos Ayından baĢlayarak geçerli olmak üzere aylık 75 bin TL arttırılarak toplamda 205 bin TL 
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olması hususunu tensiplerinize arz ederim. (Mustafa ÖZUSLU, Nilay KÖKKILINÇ, Bülent 

SÖZÜPEK.) 

BAġKAN: Evet, diğerlerini okuyalım... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Efendim? Evet, Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Diğerini okuyalım.  

DĠVAN KȂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine. Ġzmir’in çeĢitli bölgelerinde bulunan akülü tekerlekli 

sandalye Ģarj istasyonlarının yeterliliğinin araĢtırılması, var ise eksiklerinin tespit edilip giderilmesi 

hususunu bilgilerinize arz ederiz. (Çile ÖZKUL, Ahmet Uğur BARAN, Dolunay BAYER, Bahar 

GÜRSUL, Nazan DÖNMEZ, Ġsmail SARI, Dilek YILDIZ, Murat CĠHAN, Serkan KALMAZ.) 

BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

DĠVAN KȂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi BaĢkanlık Makamına. 5393 sayılı Kanunun 

15. madde, (e) bendi; “Atık su ve yağmur suyunu uzaklaĢtırılmasını sağlar” demektedir. Foça 

FevzipaĢa Mahallesin de yapılmıĢ olan zemininin taĢ ile kaplanma çalıĢması, bina zemininin yol 

seviyesi altında kalmasına, su giderlerinin mevcut ihtiyacı karĢılamamasına, bölgenin tarihi ve 

kültürel özelliğine kesinlikle uymayan bir taĢ kullanılmıĢ olması sebebiyle tarihi yapısını, ayrıca 

yapılan taĢ döĢemeleri sebebiyle hiçbir yeĢil alan ve doğal ortam kalmamasına sebep olmuĢtur. 

Ayrıca tüm geliĢmiĢ ülkeler meydanları ile anılırken yapılan bu taĢ döĢeme projesine hiçbir 

meydan düzenlemesi dikkate alınmamıĢ olması sebebi ile hiçbir planlama mahallede yaĢayan 

görüĢleri, mahalle muhtarları değerlendirmesi ile yapılmadan sokakların saat ve zaman ayarı 

yapılmaksızın, sürekli beton bloklarla trafiğe kapatılmıĢ olmasının, sorular; Soru 1: Mevcut 

yapılmıĢ projenin ivedilikle kıĢ sezonu ve yağmurları gelmeden düzeltilmesini ve su giderleri ile yol 

bina kotlarının düzeltilmesini, betonlaĢmanın acilen yıkılıp yeĢil alan ve meydan düzenlemelerinin 

yapılmasını, trafiğe kapatılan 216-180-220 Sokakların tek yönlü trafiğe açılmasını, yaz sezonunda 

akĢam 19.00 sonrası olmak üzere kapatılmasını. Soru 2:  “FevzipaĢa Mahallesinde halen 

kanalizasyon bağlantısı yapılmamıĢ olan Müze Müdürlüğümüz tarafından makine değil el ile 

kazılması Ģartıyla izni uygundur.” denilen mahallelerin ivedilikle bağlantılarının ve bu süreçte hem 

katı atık su bedeli ödeyip hem de foseptik parası ödeyen abonelerin foseptik çekimlerinin bedelsiz 

yapılmasını, mevcut Önergemizin Meclisimize arz ve bilgisini sunar, gereğinin yapılmasını arz ve 

talep ederim.  (Osman MERT.) 

BAġKAN: Evet Değerli Meclis Üyeleri, Önergenin gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Dört önergenin de ilgili 

Komisyonlara havalesini sağlayacağız. Buyurun Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Önerge verebilir miyiz ayrıca Sayın BaĢkan? Yoksa sonrasında mı? Oylamadan sonra 

mı? 

BAġKAN: Yeni Önerge mi? 

FATĠH TAġTAN: Evet, Sözlü Önerge vermek istiyoruz aynı zamanda, uygunsa Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Buyurun. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Efendim? 

FATĠH TAġTAN: Yani hepsinin sonunda oylayacaksa Sayın BaĢkan, dördünü ayrı ayrı. 

BAġKAN: Bunların ilgili Komisyonlara havalesini oylayacağım. Ġlgili Komisyonlara havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Komisyonları tek tek söyleyelim. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bir tane daha Yazılı Önerge var. 

BAġKAN: ġimdi Ģu önergeleri alayım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bir tane de okunmamıĢ var. 

BAġKAN: Onu da okuyalım, okunmamıĢ olanı da okuyalım. 

DĠVAN KȂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclisi BaĢkanlığına. Ġlçemizin Ergenli ve Dereköy 

Mahalleleri Turizm Bakanlığınca onaylanmıĢ, Termal Turizm Alanında kalmaktadır. Bu 

mahallelerimizi de içine alan Termal Turizm Alanı ile ilgili olarak ilçe Belediyesince 1/25000 ölçekli 

plan çalıĢmalarına baĢlanmıĢtır. Sıcak su kaynak potansiyeli fiziki doğal yapısı gereği geliĢme 

potansiyeli hızlı olabilecek bir bölge konumunda olduğundan bağlantı yollarının geniĢliği yetersiz 

kalmaktadır. En önemli sorun ise Bayındır-Ergenli istikametindeki Ergenli Deresi üzerinde 

bulunan köprüdür. Köprü geniĢliği sadece tek aracın geçebileceği geniĢlikte olup karĢılıklı gelen 

araçlar birbirine yol vermeden ve beklemeden geçememektedir. Bu güzergâh aynı zamanda 
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KemalpaĢa Bağlantı Yolu olarak yoğun kullanılmaktadır. Bu sebeplerle ivedilikle mevcut 

köprünün yerine çift yönlü araç trafiğini mümkün kılacak köprünün yapılması ve Ergenli-Çenikler 

bağlantı yolunun asfaltlanması gerekmektedir. Talebimizin gündeme alınmasını saygılarımla arz 

ederim. (Ġsmail EKEROĞLU.) 

BAġKAN: Evet, Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Bir önergemiz daha var onu da okuyalım. 

DĠVAN KȂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine. Geçtiğimiz günlerde aramızdan ayrılan 2. Dönem 

Buca Belediye BaĢkanlığı, Ġzmir’imizi temsilen 5 dönem Millet Vekilliği ve bunun yanı sıra Kadın 

ve Aileden Sorumlu Devlet Bakanlığı görevlerini layıkı ile yerine getiren Buca’mızın  değerli ablası, 

büyüğümüz IĢılay SAYGIN’ın isminin, Buca da yer alan Çevik BĠR Meydanına verilerek, 

meydanın isminin değiĢtirilmesini talep ediyoruz. AK Parti Grubu Buca Meclis Üyeleri olarak, 

Ġzmir’in siyasette özellikle bir kadın örneğinin isminin yaĢatılması veya hatırlatılması noktasında 

hassasiyetimize vurgu yaparak gereğinin Sayın Meclis tarafından yapılmasını talep ederiz. (Burçin 

KEVSER TOURCHIAN, Mustafa SOLMAZ, Ġsa NEZĠR.) 

BAġKAN: Evet Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Buyurun, buyurun. (SALONDAN: Gündeme alınmasını oyladık değil mi?) Evet evet… 

Değerli arkadaĢlar, ilgili önergelerin ilk, son okunan önerge IĢılay SAYGIN isminin Buca'da meydana 

verilmesi ile ilgili, Hukuk Komisyonuna havale edeceğim. BaĢka önerisi olan var mı? Olmadığına göre 

Önergenin Hukuk Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. Bayındır'da Ergenli istikametindeki dere üzerine yapılacak köprü için Plan ve Bütçe - 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edeceğiz. Uygun mudur arkadaĢlar? 

MUSTAFA ÖZUSLU: BaĢkan’ım UlaĢım da olabilir. 

BAġKAN: UlaĢım - Plan ve Bütçe - Ġmar ve Bayındırlık. Bu Önergenin  UlaĢım - Plan ve Bütçe - Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Smyrna Antik Kent Kazısına verilecek desteğin arttırılması ile ilgili 

Önergenin Plan ve Bütçe - Kültür ve Turizm Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Akülü Tekerlekli Sandalye ġarj 

Ġstasyonlarının yeterliliğinin araĢtırılması için Ahmet Bey'den gelen Önerge, sizin Komisyonunuza 

havale ediyoruz, Engelsiz Ġzmir Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Bir de Osman MERT Bey'den gelen Önerge, Foça’daki atık su 

ve yağmur suyunun uzaklaĢtırılması ile ilgili Önergesi bunu da Plan ve Bütçe’ye… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bir de Çevre ve Sağlık olabilir. 

BAġKAN: Çevre ve Sağlık... Evet bu Önergenin de Plan ve Bütçe - Çevre ve Sağlık Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 6 tane soru önergesi var. Bunların da tamamını yazılı olarak sizlere göndereceğiz. ĠçiĢleri 

Bakanlığı Genelgesi Doğrultusunda Yapılan Yurt DıĢı Görevlendirmelere ĠliĢkin Bilgilendirme. Buyurun. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Buyurun, lütfen 

buyurun. 

FATĠH TAġTAN: Ondan önce BaĢkan’ım, usul ile ilgili bir Ģey söylemek istiyorum. 

BAġKAN: Buyurun. 

FATĠH TAġTAN: Divanımız teĢekkül etti, yalnız AK Parti’yi temsilen arkadaĢımızın yerine alınmasını 

rica ediyoruz. Meclis saati…  

BAġKAN: Nerede? Niye yok? 

FATĠH TAġTAN: Fırat Bey, Yedek Kâtip Üyemiz. 

BAġKAN: Niye yok?  

FATĠH TAġTAN: Burada oturuyor. 

BAġKAN: Hayır, niye burada oturmuyor? 

FATĠH TAġTAN: Bürokrat arkadaĢlar herhalde bir karıĢıklık olmuĢ... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
BAġKAN: Evet. 

FATĠH TAġTAN: Ama AK Parti Grubunu temsilen olan bir durum. Yani asil evet ama asil, baktığınızda 

toplamdaki sayıyı ifade etmiyor. Neticede nispi çoğunluğa göre biz temsiliyet istiyoruz Divanda.  

BAġKAN: Nasıl? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Evet. 

FATĠH TAġTAN: Ama temsiliyet var sonuçta, neyse… 

BAġKAN: Temsiliyet var, yani gönül ister ama eğer mevzuat böyle diyorsa da... 
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FATĠH TAġTAN: Mevzuatta böyle bir Ģey... 

BAġKAN: Var, mevzuat böyle.  

FATĠH TAġTAN: Ben hiç rastlamadım ama bakarız BaĢkan’ım tamam, çok da iddia etmeyelim. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Yani bu yeterlidir baĢka 

bir Ģey, temsil edilebilir baĢka bir Ģey Sayın BaĢkan.  

BAġKAN: Birlikte araĢtıralım. 

FATĠH TAġTAN: Tamam. 

BAġKAN: Siz de araĢtırın, arkadaĢlarınız da araĢtırsın. Çünkü gönül ister, dediğim gibi, eğer bir imkân 

varsa da değerlendiririz. Buyurun. 

FATĠH TAġTAN: Sözlü Önergeye de geçecek olursak Sayın BaĢkan, geçtiğimiz ay Meclis Gündemimize 

almıĢtık. Bu ay da Komisyonlardan gelenin 5. maddesinde Belediye Meclisimizin almıĢ olduğu Karar 

Özetlerinin yerel gazetelerde yayınlanması hususu var idi. 

BAġKAN: Evet. 

FATĠH TAġTAN: Bununla ilgili olarak da benzer bir önergeyi, sözlü olarak vermek istiyorum Sayın 

BaĢkan, Ġnternet Gazetelerine de uygulanması… Bununla ilgili olarak da kriter olarak uygun görülürse 

Meclisimizce; istihdam yaratan, muhabir çalıĢtıran ve Ġzmir özelinde yayın yapan internet sitelerini 

dikkate alabiliriz. Keza aynı Ģekilde basılı yayın yapmadıkları için bu kuruluĢların da giderlerinin daha 

düĢük olduğu aĢikârdır. Ancak günümüz de teknoloji çağı. Birçoğumuz artık pek de fazla kâğıt gazete 

takip etmiyoruz, genelde bunları akıllı telefonlar üzerinden çözüyoruz. Dolayısıyla bu kurumların da 

yaĢayabilmesi adına bu önergenin haricinde bir önerge olarak bunun da Meclisimizce değerlendirilmesini 

rica ediyoruz.  

BAġKAN: Peki, Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Önergenin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Buyurun Hüsnü Bey. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Değerli BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri ben de hepinizin geçmiĢ bayramını, 

Kurban Bayramını kutluyorum, tebrik ediyorum. Sayın BaĢkan, ben sözlü bir önergem olacak. Kâğıdın 

üzerinde oynamalar olmuĢtu o yüzden veremedim oraya.     

BAġKAN: Buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan… Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına. 

Kadınlarımız iĢ yaĢamında ciddi bir yer almaktadır. Bundan dolayı da evde çocuğuna bakmakta ve 

yetiĢtirmekte büyük zorluklarla karĢılaĢmaktadır. Kadınlarımızın iĢ yaĢamında daha verimli 

olabilmesi için ilimizin her mahallesinde, nüfusuna ve ihtiyacına göre ilçe belediyelerimiz ile 

birlikte kreĢ yapılmasını öneriyorum. Sayın Meclis uygun görürse önerimizi gündeme alarak, ilgili 

Komisyonlara havale ederek hazırlanan, hazırlanacak olan 5 Yıllık Stratejik Plana alınmasını 

saygılarımla teklif ediyorum. Hüsnü BOZTEPE.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyoruz. Ama Önergenin... Neyse Komisyonda herhalde daha detaylı çalıĢılır. 

Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önergenin, Plan ve Bütçe - Toplumsal Cinsiyet EĢitliği olabilir. BaĢka? 

(SALONDAN: Hukuk var.) Hukuk. (SALONDAN: Sosyal Hizmetler.) Sosyal Hizmetler. 

(SALONDAN: Eğitim.) Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor… (SALONDAN: Ġmar da olsun.) Ġmar ve 

Bayındırlığı karıĢtırma artık. Ama var doğru. Doğru, doğru nereye yapılacak bunlar? Tamam, Ġmar ve 

Bayındırlık. O zaman 6 Komisyona birden havale edeceğiz; Plan ve Bütçe – Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk 

– Sosyal Hizmetler… (SALONDAN: Eğitim.) Efendim? Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor ve Toplumsal 

Cinsiyet EĢitliği Komisyonlarımıza havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

IV. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

BAġKAN: Gündemimizin 4. baĢlığı ĠçiĢleri Bakanlığı Genelgesi Doğrultusunda Yapılan Yurt DıĢı 

Görevlendirmelere ĠliĢkin Bilgilendirme. Buyurun. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 06/11/2007 tarihli ve 4399 sayılı 

Yurt DıĢı Görevlendirilmesine ĠliĢkin Genelgenin 1. paragrafında "Toplantı dönemi bakımından 

meclis kararı alınmasına imkan bulunmadığı ve yurt dışı görevlendirmenin zorunlu olduğu hallerde 

görevlendirmenin Belediye Başkanı tarafından yapılması ve görevlendirmeye ilişkin olarak ilk Meclis 

toplantısında Belediye Meclisine bilgi verilmesi uygun görülmüştür." denilmektedir. Bu çerçevede, 
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Akdeniz Kentler Birliği (MedCities) tarafından 11-13 Haziran 2019 tarihleri arasında Ġspanya'nın 

Barcelona kentinde gerçekleĢtirilen "Sürdürülebilir Hareketliliği Finanse Etme" ve "Hareketlilik 

ve Turizm" ileri düzey eğitim kurslarına; UlaĢım Planlama ġube Müdürlüğü personeli ġehir 

Plancısı Burak TÜMER ve Elektrik ve Elektronik Mühendisi Fırat Ozan KILIÇ tarafından, ulaĢım 

ve konaklama masrafları Akdeniz Kentler Birliği tarafından karĢılanmak üzere katılım sağlanmıĢ, 

etkinliğin gerçekleĢtiği kente 10/06/2019 tarihinde gidilmiĢ ve 14/06/2019 tarihinde dönülmüĢ olup, 

konu ile ilgili BaĢkanlık Olur'u ekte yer almaktadır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz olunur.  

V. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE 

ATANAN PERSONELE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

BAġKAN: Evet, 5. baĢlığımız BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Tarafından Üst Unvanlı Görevlere Atanan 

Personele ĠliĢkin Bilgilendirme buyurun. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: BüyükĢehir Belediyesi Basın Yayın ve Halkla ĠliĢkiler Dairesi BaĢkanı 

kadrosunda görev yapan Pınar MERĠÇ, ESHOT Genel Müdürlüğü Daire BaĢkanı kadrosuna; 

BüyükĢehir Belediyesi Daire BaĢkanı kadrosunda görev yapan Vecdi KORU, ESHOT Genel 

Müdürlüğü Daire BaĢkanı kadrosuna atanmıĢtır. 5393 sayılı Belediye Kanununun 49. maddesinin 

2. paragrafında "Belediye personeli, Belediye Başkanı tarafından atanır. Birim Müdürlüğü ve üst 

yönetici kadrolarına yapılan atamalar ilk toplantıda Belediye Meclisinin bilgisine sunulur." 

denilmektedir. Buna göre, Belediyemize bağlı ESHOT Genel Müdürlüğünün norm kadro esaslarına 

göre ihdas edilen kadrolara atanan yöneticiler yukarıda belirtilmiĢ olup, Meclisimizin bilgilerine 

arz ederim. Mustafa Tunç SOYER. 

BAġKAN:  Evet, teĢekkür ederim. 

VI. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesi maddesine geçiyorum. Nilay Hanım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, biz doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Önergeler… ġey daha önce dağıtıldığı için…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Madde baĢlıklarıyla evet. 

BAġKAN: Söyleyin isterseniz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Madde baĢlıklarıyla oylanmasını talep ediyoruz.   

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Evet, önergelerin Gündem daha önce dağıtıldığı için önerge 

baĢlık numaraları okunarak oylanması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 1? Buyurun Nilay Hanım.   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz BaĢkan’ım. 

BAġKAN:  Fatih Bey? Oylansın. Kemal Bey? Oylansın. Salahattin Bey? Oylansın. 1 no’lu Önergenin 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, doğrudan oylama öneriyoruz ancak burada bir talebimiz daha 

olacak bizim. Genellikle, Meclis Üyelerimiz, bu tür yurt dıĢı görevlerinde Meclis Üyelerimizden de bir 

veya birkaç kiĢinin görevlendirilmesini talep ediyorlardı. ġimdi Grup olarak Avrupa Birliği ve DıĢ 

ĠliĢkiler Komisyonunda görev alan arkadaĢlarımızdan bir Belediye Meclis Üyemizin de bu gezide görev 

almasını biz arzu ediyoruz.  

BAġKAN:  Kimi öneriyorsunuz?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Erhan UZUNOĞLU isimli Meclis Üyemizin bu gezide görev almasını talep 

ediyoruz.  

BAġKAN: Diğer görevli bürokratlarla beraber… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Meclis Üyemiz Erhan UZUNOĞLU.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN:  Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan ama hep bir olacaksa, o hep de bir CHP’den olacaksa çok 

uygun değil BaĢkan’ım. BaĢka partiler de var. 

BAġKAN: Daha dur, bir kere gönderiyoruz. 

FATĠH TAġTAN: Dolayısıyla bu arkadaĢlarımıza da…  

BAġKAN: Hele bir göndermeye baĢlayalım. 
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FATĠH TAġTAN: Aynı Ģekilde sıra gelir ümidiyle… 

BAġKAN: Hele bir yol açalım. 

FATĠH TAġTAN: Oylansın diyoruz Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Hele bir yol açalım. Kemal Bey? Salahattin Bey? Evet, Önergenin Erhan UZUNOĞLU’nun 

ismi eklenerek kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

3? Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 3 no’lu Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 4 no’lu Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 5?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 5, 6, 7 ve 8 no’lu baĢlıkların Plan ve Bütçe Komisyonuna 

gönderilmesini öneriyoruz. 

BAġKAN: 5, 6, 7 ve 8 no’lu baĢlıkların Plan ve Bütçe Komisyonuna öyle mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: 5. maddenin Tüketiciye de gitmesini öneriyoruz Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Tüketiciyi Koruma Komisyonunu da ilave edeceğiz? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur. 

BAġKAN: Tüketiciyi Koruma Komisyonunu da ilave edeceğiz. Kemal Bey? Salahattin Bey? 5, 6, 7 ve 8 

no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe Komisyonuna, 5 no’lu Önergenin ayrıca Tüketiciyi Koruma 

Komisyonuna…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Gitmesi hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 9?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu uygundur efendim.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 9 no’lu Önergenin Hukuk Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 10?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Plan ve Bütçe Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 10 no’lu Önergenin Hukuk - Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 11?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, daha önce bu görüĢülmüĢ, oylansın denmiĢ ama burada sonuçta ödül, 

ikramiye bütçeyi ilgilendiren bir konu var. Eğer Bütçe Komisyonu, yarın da Meclisimiz var, öncesinde 

toplanabilirse… Çünkü Yasa gereği biliyorsunuz akçeli iĢlerin tamamının Bütçe Komisyonu tarafından 

görülmesi gerekiyor. Her ne kadar oybirliği ile de karar çıkacağını düĢünsek de aynı zamanda da hani 

kamuoyunun da bilgisine, takip ediyorlar, buradan da bir huzur hakkı vesaire çıkmıyor malumunuz, 

gitmesi uygundur Sayın BaĢkan… Bütçe Komisyonuna.  

BAġKAN: Nilay Hanım?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Meclisin uyumlu olmasını önemsiyoruz. Bu yüzden 

katılıyoruz, kabul ediyoruz.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey?                                              

KEMAL SEVĠNÇ: Uygundur. 

 

BAġKAN: Salahattin Bey? 12 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  
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BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 13 no’lu Önergenin doğrudan kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 14?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - ġirketler Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 14 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe - ġirketler 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 15?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - Tüketiciyi Koruma Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 15 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe - Tüketiciyi 

Koruma Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 16?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe Komisyonu - Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN:Kemal Bey? Salahattin Bey? 16 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe - Toplumsal Cinsiyet EĢitliği 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 17?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 17 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe - Eğitim, Kültür, Gençlik ve 

Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 18?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 18 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe - Eğitim, Kültür, Gençlik ve 

Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 19?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 19, 20, 21 no’lu konuların Plan ve Bütçe Komisyonuna 

gönderilmesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 19, 20 ve 21 no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 22?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor - Hukuk Komisyonları 

uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 22 no’lu Önergenin                                             

Ġmar ve Bayındırlık - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor ve Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 23?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 23 no’lu Önergenin                                                    

Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 24?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 24 no’lu Önergenin                                                                      

Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 25?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 25 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 26?  
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NĠLAY KÖKKILINÇ Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 26 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 27?  

NĠLAY KÖKKILINÇ Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 27 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 28?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm Komisyonları. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 28 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 29?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 29 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 30?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 30 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 31?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 31 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 32?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm Komisyonları. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 32 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 33?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 33 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 34?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 34 ve 35 Ġmar ve Bayındırlık -  Hukuk Komisyonları. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey?  34 ve 35 no’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

VII. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Ek Gündemde BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesine geçiyorum. Evet, buyurun 

Nilay Hanım. 

 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 1, 2 ve 3 no’lu baĢlıklarda yer alan konuların doğrudan 

oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 1, 2 ve 3 no’lu Önergelerin kabulünü oylarınıza 
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sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 4 numaranın Toplumsal Cinsiyet EĢitliği - Hukuk Komisyonuna gönderilmesini 

öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 4 no'lu Önergenin Toplumsal Cinsiyet EĢitliği - Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5 numaralı konunun Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonlarına gönderilmesini 

öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 5 no'lu Önergenin Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 6?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe.  

FATĠH TAġTAN: Uygun.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 6 no'lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - ġirketler Komisyonu uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygun.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 7 no'lu Önergenin Plan ve Bütçe - ġirketler Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 8?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - Hukuk - Tarım ve Orman Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygun... 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 8 no'lu Önergenin Plan ve Bütçe - Hukuk - Tarım ve Orman 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygun.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 9 no'lu Önergenin Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - Hukuk - Tarım ve Orman Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 10 no'lu Önergenin Plan ve Bütçe - Hukuk - Tarım 

ve Orman Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, aslında doğrudan demiĢtik ama Ģimdi aynı konuda bir baĢka 

önergeyi Plan ve Bütçe Komisyonuna gönderdik, aynı Ģekilde aciliyetiyle, Plan ve Bütçe Komisyonu 

uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 11 no'lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 12 ve 13 numara Plan ve Bütçe Komisyonu. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 12 ve 13 no'lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 14? 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Kültür ve Turizm - Hukuk Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 14 no'lu Önergenin Kültür ve Turizm - Hukuk Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. Raporlara... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Bu Ek Gündemdekiler mi? Değerli Meclis Üyeleri, 8, 9 ve 10 numaradaki önergelerimizin ĠZKA'nın 

toplantısı yarın olduğu için bugün karar alınması bekleniyormuĢ, doğru mu? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Evet, yarın Meclisten çıkması gerektiği için 

Komisyonumuzun yarın toplanmasını rica ediyorum. Plan ve Bütçe Komisyonumuz, YeĢim Hanım yarın 

toplanabilir misiniz?  

YEġĠM TEKOĞLU: Toplanabiliriz.  

BAġKAN: 8, 9 ve 10 özellikle acil ama diğer konuları da, iki konumuz daha vardı. Onları da herhalde 

görüĢürseniz... Evet, teĢekkür ediyorum.  

VIII. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Komisyonlardan Gelen Raporların GörüĢülmesi baĢlığına geçiyorum. Buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, 1, 2, 3, 4 ve 5 no'lu baĢlıkların Komisyonlardan geldiği 

Ģekliyle oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 1, 2, 3, 4 ve 5 no'lu Komisyon Raporlarının Komisyonlardan 

geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 6?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, Hukuk Komisyonundan geldiği Ģekliyle oylanmasını 

öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 6 no'lu Raporun Hukuk Komisyonundan geldiği Ģekliyle 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım 7, 8, 9, 10 ve 11 no'lu baĢlıkların Komisyonlardan geldiği 

Ģekliyle oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 7, 8, 9, 10 ve 11 no'lu Komisyon Raporlarının 

Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 12?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, Hukuk Komisyonundan geldiği Ģekliyle oylanmasını 

öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Bilgi eksikliği var demiĢtiniz, tekrar değerlendirilsin demiĢtiniz galiba. Buyurun Mustafa Bey.  

MUSTAFA ÖZUSLU: BaĢkan'ım, Ģimdi bu 12 no'lu maddede yer alan önergede, Tarım Komisyonunda 

yapılan değerlendirmelerde, Tarım Komisyonundaki arkadaĢlarımızla yaptığımız görüĢme neticesinde 

orada yeterli derecede bilgilendirme yapılamadığı, eksik kaldığı, dolayısıyla aslında sizin ortaya 

koyduğunuz bu icraatın yani mandaların dağıtılarak süt üretiminin arttırılması ve köylünün desteklenmesi 

projesinin bu anlamda o eksik bilgiden dolayı tam olarak anlaĢılamadığı ve Komisyon Raporuna 

yansıtılamadığını görüyoruz. Dolayısıyla burada, bu maddenin Komisyona iadesini... 

BAġKAN: Tarım ve Orman Komisyonuna... 

MUSTAFA ÖZUSLU: Tarım Komisyonuna iadesini ve bilgilendirmenin ilgili arkadaĢlarımız tarafından 

da yapılarak tekrar bir değerlendirme neticesinde Meclisin Gündemine getirilmesini talep ediyorum.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygun ama bu arada Hukuk Komisyonu Raporunu da bekletmemiz lazım. 

BAġKAN: Onu bekletiyoruz. 

FATĠH TAġTAN: Tamam.   

BAġKAN: Tarım ve Orman Komisyonunu bilgilendirdikten sonra Komisyon Raporunu alıyoruz, her 

ikisini beraber tekrar getiriyoruz. Kemal Bey? Salahattin Bey? Evet, bu Ģekilde yapıyoruz, Hukuk 

Komisyonunun Raporunu bekletiyoruz, Tarım ve Orman Komisyonunun bilgilendirilmesinden sonra 
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raporun hazırlanması üzerine tekrar Gündeme getiriyoruz. 13?  (SALONDAN: Tarım Komisyonuna) 

Tarım ve Orman Komisyonuna iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, 13'ten itibaren, 13 dâhil, 35. baĢlıktaki önergeye kadar 35 

dâhil, Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylanmasını öneriyoruz.   

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 

30, 31, 32, 33, 34 ve 35 no'lu Raporların Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 36?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, oyçokluğuyla Komisyonda uygun görülmüĢ, Komisyondan 

geldiği Ģekliyle oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. AK Parti ve MHP'nin karĢı oyuyla, oyçokluğu 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 37?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, 37 ve 56. maddeler dâhil kalan maddelerin Komisyonlardan 

geldiği Ģekliyle oylanmasını öneriyorum.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48, 49, 50, 

51, 52, 53, 54, 55 no'lu Raporların Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyoruz. Evet, Değerli Meclis 

Üyeleri... (SALONDAN: 56 var. ) 56, özür dilerim. Evet, 56'yı görmemiĢim özür diliyorum. 56 no'lu 

önerge de Komisyondan geldiği Ģekliyleydi galiba. 56 no'lu Raporun da Komisyondan geldiği Ģekliyle 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum.  

IX. DĠLEK VE TEMENNĠLER 
BAġKAN: Dilek ve Temenniler maddesine geçiyorum. Dilek ve Temennide bulunmak isteyen? Buyurun 

Özgür Bey.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, çok Değerli Meclis Üyeleri, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 

Malumunuz çok yakın bir zamanda Kurban Bayramını idrak ettik. Bu vesileyle baĢta tüm Meclis 

Heyetine olmak üzere tüm halkımızın Kurban Bayramını, geçmiĢ Kurban Bayramını kutluyorum ve bu 

vesileyle baĢta Ģehrimiz olmak üzere, ülkemize ve tüm dünyamıza güzellikler ve iyilikler getirmesini 

temenni ediyorum, saygılarımı sunuyorum.   

BAġKAN: Evet biz teĢekkür ediyoruz. BaĢka Dilek ve Temennide bulunmak isteyen? 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan'ım, Çok Muhterem Meclis, Bürokratlar, Basınımızın Değerli 

Mensupları, vatanımızın her muhterem insanına ve hafızamızda vatan olarak taĢıdığımız her coğrafyadaki 

kardeĢlerimize Cenab-ı Allah'tan huzur, sağlık ve mutluluklar diliyor, geçmiĢ Kurban Bayramlarını 

kutluyorum. Kurban Bayramı Cenab-ı Allah'a manen yakınlaĢmanın mübarek bir fırsatıdır. Bu vesileyle 

yapılmıĢ olan kurban ibadetinin kabulünü içtenlikle niyaz ediyorum. Hac farizasını yerine getiren 

kardeĢlerimize gönül dolusu selamlarımı iletiyorum. Ġbadetlerinin kabul ve makbul olmasını diliyorum. 

Efendim, evet bir de Konak Meclis Üyemiz iletti, Konak'la ilgili bir konudan bahsedeceğim; Konak 

ilçemizde bulunan Akıncı Mahallesi Ġzmir'in en eski, tarihi yerleĢim bölgesinde yer almaktadır. 

Hudutlarında Basmane Camii, Oteller Sokağı, altında park, Hatuniye Camii, DönertaĢ bulunmaktadır. 

Ġzmir'e gelen yerli ve yabancı turistlerin uğrak yeri olan bu tarihi mahalle içinde bulunan Anafartalar 

Caddesi en hareketli yerlerden biri olup, bu caddemizin altyapı sorunları, telefon hatlarının görüntü 

kirliliği, hurda depolarıyla ilgili kirlilik, çöp sorunu, seyyar satıcıların yer iĢgali sorunu, ruhsatsız iĢ 

yerleri, yıkılmak üzere olan eski binalar, bölge halkına rahatsızlık ve endiĢe vermektedir. Bu sıkıntıların 

akabinde yeĢil alan sıkıntısı da mevcuttur. Yukarıda belirtmiĢ olduğum sorunların senelerdir devam 

etmesi... Sorunların çözümü acil olarak gerekmektedir. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Evet, baĢka dilek ve temennide bulunmak isteyen? Buradan baĢlıyoruz. 

SEMĠH YALIN: Sayın BaĢkan'ım, Değerli Meclis Üyelerim herkesi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. 

Ben bu 41. maddeyle ilgili söz aldım. Komisyonlardan gelen raporlar kısmında. Bu konuda dikkat 

etmemiz gereken bir konu var., temenni olarak onu söylemek istiyorum. ESHOT garajıyla ilgili konuydu. 

Bu konunun aslında daha geniĢ kapsamlı irdelenmesi lazım, bu sorun hala devam ediyor. Sadece planın 
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mevcut haliyle yürürlükte olduğunu onayladık, itirazları reddettik. Bu durumda ESHOT garajı burada 

yapılamayacağını da tescil etmiĢ olduk bu durumda. Bununla ilgili Ģöyle bir durum var; Komisyonlar 

olarak gittiğimizde, yerinde düzenleme yapılmıĢ, bayağı bir düzenleme yapılmıĢ. Ben bu tip büyük bir 

yatırımların onaylı planlar olmadığı takdirde baĢlanılmaması, ne kadar acil olursa olsun baĢlanılmaması 

yönünde bir temennim olacak. Bunda bir hata yapılmıĢ, bundan daha baĢka bir iĢte böyle bir hata 

yapılmasın diye o konuda temennim. Ġkinci konu da daha özel bir konu; Dikili Meclis Üyesiyim 

biliyorsunuz, Dikili'de de bir festivalimiz olacak. Daha önceden olan festivaller de vardı, bundan 

sonrakiler de oluyor muhakkak. Bu festivallerle ilgili bilgilendirme amacıyla, mesela yolcu naklinde 

gemilerimizde olsun, trenlerde olsun ufak tanıtıcı filmler olsa, yayınlansa aralarda hem bu festivallerin 

tanıtımı yapılsa, bilgilendirme anlamında… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Yani o konuyla ilgili tanıtıcı filmler çekilse her 

festivalle ilgili, arada…  

BAġKAN: Ben de onu söylüyorum, evet. 

SEMĠH YALIN: O konuda temennimiz oldu, saygılarımla.     

BAġKAN: Güzel, teĢekkür ediyoruz. Evet buyurun.  

AHMET UĞUR BARAN: Sayın BaĢkan'ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım öncelikle geçmiĢ Kurban 

Bayramınızı kutluyorum. Toplantımızın da hayırlara vesile olmasını diliyorum. 15 Mayıs'ta yapmıĢ 

olduğumuz bir BüyükĢehir Meclis Toplantısında söz alıp inĢaat sektörümüzü sıkıntıya sokan hafriyat tesisi 

eksikliğinden bahsetmiĢtik. Bugün yine bu konuyu Gündeme getirmek istiyorum Sayın BaĢkan'ım.  O 

tarihte tarafınızca oldukça olumlu karĢılanan, hatta tırnak içinde söylüyorum, sizin değiminizle; "AĢkla" 

karĢılanan bu önemli eksiğin giderilmesi yönünde Ģimdiye dek maalesef somut bir adım atılmadı. Ve bu 

adımın atılmayıĢı maalesef bu aĢkın platonik bir aĢka doğru gittiğini de göstermekte. AĢk, emek sarf etmek 

olsa da Sayın BaĢkan'ım, "Seni uzaktan sevmek aĢkların en güzeli" dercesine belediyemizin konuya iliĢkin 

en azından bizim bildiğimiz kadarıyla, herhangi bir çalıĢma yapmamıĢ olması, Ġzmirlilere de "AĢkın 

mahpushane" dedirtmiĢtir.     

BAġKAN: Hafriyat dökümü mü dediniz? Ben baĢını kaçırdım.   

AHMET UĞUR BARAN: Evet BaĢkan'ım, hafriyat döküm tesisi. 

BAġKAN: Hafriyat dökümü...  

AHMET UĞUR BARAN: Katı atık.  

BAġKAN: Evet.   

AHMET UĞUR BARAN: Zira mahpushane duvarları gibi kentin çeperinde hafriyat tepeciklerini de 

görmeye baĢladık. Maalesef bu da üzüntülü bir tabloya dönüĢtü. Hatta yakın bir tarihte de basından takip 

etmiĢtik; Buca Belediye BaĢkanı Sayın Erhan KILIÇ, kaçak moloz döküm yapan vatandaĢları suçüstü 

yakalamıĢtı. Kendisini tebrik ediyorum ilçesini korumaya aldığı için. Ancak bir zabıta misali de hafriyat ve 

moloz peĢinde koĢması da üzüntü verici. AK Parti Grubu olarak Sayın BaĢkan'ım, 15 Mayıs'ta dile getirmiĢ 

olduğumuz bu vahim tablonun değiĢmesini ümit ediyoruz ve "aĢk dediğin laftır" Ģarkısını aklımıza 

getiriyoruz ve aĢkınızın lafta kalmamasını diliyoruz. TeĢekkür ederim.      

BAġKAN: Evet merak etmeyin o konuda çalıĢma devam ediyor. Buyurun efendim.  

FĠKRET MISIRLI: Sayın BaĢkan, Sayın Divan, Değerli Meclis Üyeleri, Sevgili Bürokratlarımız ve 

bizleri izleyen Ġzmirliler ve Basınımızın Değerli Temsilcileri, ben gündem dıĢı söz aldım sadece Ahmet 

BaĢkan'ın söylediğine ilave olarak. BaĢkan'ım, aslında biz artık platonik aĢkı da geçtik, aĢk da kalmadı. 

Artık siz Ġzmir'le evlendiniz ve Ġzmir'le evlendikten sonra bir bedel ödemeniz gerekiyor…  

BAġKAN: Hocam evlilik aĢkı bitiriyor mu? 

FĠKRET MISIRLI: BaĢkan'ım evlendikten sonra, aĢkın bitme kısmını söylemiyorum…  

BAġKAN: Çok rica ediyorum… 

FĠKRET MISIRLI: Ama evlilikle bir bedel ödeniyor. Yani bir çocuk veya bir ev alınıyor veya bunun 

masrafları var. Artık biz buradayız. Dolayısıyla yani biz aĢk kısmını geçtik, evlenmiĢ olduğumuz noktada 

hizmetlerimizi bir bedel ödeyerek maalesef yerine getirmekte geç kalıyoruz. Neyse Sayın BaĢkan'ım, belki 

konuyu oradan açtığı için devam ettim de. ġimdi BaĢkan'ım, ben Hayvanları Koruma Komisyonunda görev 

yapıyorum. Bir de ġirketler Komisyonunda görev yapıyorum. Galiba biz Hayvanları Koruma Komisyonu 

olarak sizden bir 60 gün önce veya 45 gün önce bir randevu talep ettik. ġirketler olarak da 30 gün önce bir 

randevu talep ettik. Maalesef randevumuza bir Ģekilde cevap gelmedi. Biz Meclis Üyeleri olarak 

BaĢkanımızla görüĢmek için bu kadar bekleyeceksek belki de gündemin önemi de ortadan kalkıyor. Ama 

sizi takip ettim Sayın BaĢkan, bir Can Radyo var oraya çok sık çıkıyorsunuz…  

BAġKAN: Bir kere çıktık… 
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FĠKRET MISIRLI: 4 defa çıktınız ben saydım. Kayıtlara bakalım BaĢkan'ım… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Neyse ama ben…  

BAġKAN: Neyse, evet. 

FĠKRET MISIRLI: Gelen rapor, Ģeyden gönderiyorsunuz ya mesaj… Fakat alıĢkanlık oldu her perĢembe 

bekliyorum Sayın BaĢkan. Ġki haftadır çıkmıyorsunuz. ĠnĢallah bir sonraki perĢembe de takip edeceğiz. 

Ama ben Meclis Üyesi olarak 60 gün ve diğer Komisyonda da 30 gün bekleyip sizden randevu 

alamayacaksam, yani herhalde buradaki bizim yapmak istediğimiz katkılarımızı göz ardı ettiğinizi 

düĢünüyorum. "Temenniniz ne?" diyeceksiniz. Evet iki Komisyon olarak önümüzdeki hafta sizden randevu 

talep ediyorum, teĢekkür ederim Sayın BaĢkan'ım.      

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum ama önce Ģunu söyleyeyim: Can Radyo'ya seçildikten sonra 1 kere 

çıktım… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ama 1 kere 

çıktım... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Efendim… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hayır, seçimden önce de 

gittim… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ama 

seçildiğimden bu yana 1 kere gittim… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Neyse bu… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) ArkadaĢlardan bilgi geldi onu söyleyeyim;  Orman Bölge Müdürlüğüne 13 ayrı baĢvuru yapmıĢız, 

hafriyat döküm alanıyla ilgili. Cevap bekliyormuĢuz onu söylemiĢ olayım… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Teklif... Bizden talep gitmiĢ Orman Bölge 

Müdürlüğüne. Talep etmiĢiz, takip ediyoruz. Evet, baĢka söz almak isteyen? Buyurun Hüsnü Bey. Siz 

buyurun Hüsnü Beyciğim ondan sonra böyle, bu tarafa doğru geçiyorum.     

HÜSNÜ BOZTEPE: Bitireceksin BaĢkan'ım, ondan sonra o tarafa geçeceksin… ġaka yapıyorum canım. 

Sayın BaĢkan'ım, ilk önce, Fikret kardeĢim demin söyledi, canlı yayın... Ben daha önce yine söyledim ama 

bizim burada yaptığımız canlı yayın BaĢkan'ım, vallahi ben bazen bakıyorum toplam 1200 kiĢi, 1100 kiĢi 

falan gibi izlemiĢ oluyor. ġimdi gene bakayım dedim ne oluyor diye. Bugün de baktım 27 dakika önce link 

paylaĢmıĢlar, yani Twitter'da, Youtube linkini koyarak link paylaĢmıĢlar. Onu bizim vatandaĢımız gördüğü 

zaman o linke tıklamaz, neden? I. Meclis... Canlı Yayın da yazılmıyor. ġimdi demin baktım ben. Benim 

önerim Ģu BaĢkan'ım; yani burada herhangi bir bizim üste çıkıp sizin altta kaldığınız, sizin üste çıkıp bizim 

altta kaldığımız herhangi bir olay yaĢanmıyor. Dün de Yeni Asır'da da haber vardı, sizin de demeciniz var, 

bizim Grup BaĢkan Vekilimiz de var. Gayet uyumlu bir Meclis gidiyor. Benim önerim; bu canlı yayın 

doğru düzgün yapılsın. Aynı zamanda, Meclis baĢladığı zaman da sizin Tunç SOYER olarak Twitter'da 

ciddi de bir takipçiniz var. Sizin de paylaĢmanızı, yani siz onu paylaĢınca biz de burada 175 Meclis Üyesi 

olarak biz de sizin Tunç SOYER'i biz de paylaĢarak bu Ģekilde çok daha vatandaĢlarımıza ulaĢmıĢ oluruz. 

Bunu özellikle söylüyorum BaĢkan'ım, bu önemli. Yani bizi burada 1000 kiĢi, 2000 kiĢi falan dıĢarıda 

izliyorsa... Ġzmir'e, yani bize yakıĢmıyor, size yakıĢmıyor, bize yakıĢmıyor…  

BAġKAN: Tamam. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Siz de paylaĢtığınızda 300, 500 bin kiĢiyi buluruz. Sayın BaĢkan bu canlı yayın 

kısmı…  

BAġKAN: Tamam 

HÜSNÜ BOZTEPE: ġimdi ben bu 26. maddeyle arada söz alacaktım ama faytonlarla ilgili. Fakat 35. 

maddeye kadar toptan oylandığı için girmedim. Ben tesadüfen geçenlerde girdim baktım. Bu bizim 

faytonlarla ilgili arkadaĢlar, Ģu an herhangi bir yönetmeliğimiz, Ģuyumuz, buyumuz yok ağabeyciğim. Ne 

yapmıĢız bunu biz BaĢkan'ım? 30/05/2019 tarihinde Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi UlaĢım Koordinasyon 

Merkezi olarak Fayton ÇalıĢma Esas Usulleri Yönetmeliğinin Yönergesinin uygunluğuna iliĢkin alınan, 

20/07/2014 tarih, 528 no'lu UKOME genel kararının iptal edilmesi konusunun görüĢülmesi. Teknik kurul 

yapıldı. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Fayton ÇalıĢma Esas Usulleri ve Yönergesinin uygunluğuna iliĢkin 

alınan 20/07/2016 tarih, 2016/528 no'lu UKOME Genel Kurul Kararı, bu doğrultuda Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi sınırları içerisinde yapılan fayton taĢımacılığına iliĢkin alınmıĢ diğer bütün UKOME genel 

kararları iptal edilmesinin... Sonra herhangi bir karar yok. Oybirliği ile uygun, oybirliği karar verildi. ġimdi 

Ģunu anladım ki ben; bizim Ġzmir'de faytonlarla ilgili herhangi bir yönergemiz, yönetmeliğimiz yok. 

GeçmiĢte bizim aldığımız bütün bu… Daha önce 2011 yılında da bir tane yönetmelik var bildiğim 

kadarıyla, UKOME kararı ile. Biz bunların hepsini kaldırmıĢız. Peki, Ģu an biz bu faytonlarla ilgili, daha 

doğrusu diğer taĢıma... Hayvanların taĢıdığı at arabaları var, yük taĢıyorlar buna benzer. Biz geçmiĢte 

burada konuĢtuklarımız aklıma gelince biz hepsini boĢ konuĢmuĢuz. Çünkü bizim Ģu an herhangi bir 

yönergemiz ve yönetmeliğimiz yok. Yine çok acı bir Ģey, bunlarla ilgili Sayın BaĢkan'ım Antalya 



 28 

BüyükĢehir Belediyesinin bir kararını getirdiler bize arkadaĢlar. Yani biz Ġzmir olarak, Ġzmir BüyükĢehir 

olarak bir çalıĢma yapmıyoruz, herhangi bir uğraĢımız yok, bu tarihte bir tane karar var faytonlarla ilgili, 

alıyoruz onu, getiriyoruz, Ġzmir'e uyguluyoruz. Bu bize yakıĢmıyor, bu kente yakıĢmıyor, bu Meclise, size, 

bize, hiçbirimize yakıĢmıyor. Bundan dolayı da buradaki fikirlerimi söylüyorum. Sayın BaĢkan, bu 

faytonlarla ilgili bizim derhal, ne yapmamız gerekiyorsa gerçek anlamda ona göre en yakın zamanda 

UKOME kararını toplayarak ya da Encümen kararıyla bunu bir yönetmelik ya da yönergesini oluĢturmamız 

lazım. Evet, Sayın BaĢkan'ım bir Ģey daha var, bu çok önemli; Sayın BaĢkan, geçenlerde bu Süt Kuzusu 

Projesiyle ilgili tekrar yine bir sözleĢme yaptınız. Buna ilaveten 3 ayrı kooperatifi daha ilave ettiniz fakat 

bizim yaptığımız araĢtırmalara, gelen bilgilere göre o ilgili bölgedeki sütlerin en büyük özelliği peynire çok 

uygun olması ve ayriyeten yine bu çocukların yarın öbür gün... Çünkü sıkıntılı bir Ģey süt iĢi. Daha önce de 

bizim Ġzmir’de Süt Kuzu Projesinde olmadı ama ülkenin bazı yerlerinde bununla ilgili zehirlenmeler oldu 

çocuklarda. Süt çok önemli bir Ģey, bununla ilgili duyarlı olunmasını ve çocuklarımız… Bundan bir ay 

sonra okullar açılacak. Bu çok çok önemli. Aldığımız bilgiler pek iyi bilgiler değil. Ġyi kokular gelmiyor. 

Koku derken de herhangi bir yol, su, çamur demiyorum.  

BAġKAN: Anladım, anladım ne demek istediğinizi.  

HÜSNÜ BOZTEPE: O konuda da yanlıĢ olmasın. Bunu, lütfen çok dikkat edelim. Bu konuyu da burada 

ben dile getirmiĢ olayım. Üzerimdeki yükü atayım. Hepinizi sevgiyle selamlıyorum.  

BAġKAN: TeĢekkürler, Fatih Bey buyurun. 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, iki ekleme yapacaktım; biri Dikili Meclis Üyemiz Semih Bey de ifade 

etti, ESHOT Garajıyla ilgili çekincelerimizi biz geçtiğimiz yıldan beri, önceki dönemde de AK Parti 

Grubu olarak bu salonda devam ettirmiĢtik. ġimdi belki bir Ģeylerden vazgeçiyoruz ama orada vazgeçsek 

dahi yerine koyamayacağımız bazı Ģeyler var. Örneğin o bölgede, maalesef, yaptığımız kesimler gibi. O 

bölgede çok ciddi, belki 40-50 yıllık ağaçlarımızı kestik. Kestik derken kurum olarak, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi olarak bizler kestik. Eğer burada tekrardan bir geriye dönüĢ olacaksa bu konuyla da ilgili bir 

çalıĢma yapılmasını rica ediyorum. Ġkinci konu da faytonlarla ilgili; faytonların devam etmesini isteyen 

de bir kesim var Sayın BaĢkan. Elbette canlı hayvan kullanmak suretiyle değil, bunun farklı enerji 

kaynakları, yöntemleri de var biliyorsunuz. Elektrikten baĢlayan birçok farklı imkân da var. Yani turizmde 

Ġzmir’le özellikle belli sahil kesimlerimizle özdeĢleĢtiği de bir gerçek. Bir de sayıları nispeten az da olsa 

yine kentlimiz, yine hemĢehrimiz, faytonların kullanıcıları var. Bunların da bir iĢ sorunu var. Belli bir 

kısmının istihdamı belki anlaĢıldı, sağlandı ama belli bir kısmı bu konuda ikna edemediğimizi de 

basından okuyoruz. Dolayısıyla belki böyle bir kapı açabilirsek Sayın BaĢkan, hem kente bir motif 

anlamında değerini devam ettirmiĢ oluruz, hem de bu istihdam konusuna da son vermiĢ oluruz diye 

düĢünüyorum. TeĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Evet, baĢka söz almak isteyen bu tarafta? Evet, buyurun. Nilay Hanım ondan sonra size söz 

vereyim. Buyurun. 

FERĠDUN YILMAZLAR: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım 2 Eylül’de yapılacak 

olan, Beydağ’da KurtuluĢ ġenliği ve Ġncir Festivalimiz var. Tüm, siz ve Değerli Meclis Üyelerimiz herkes 

davetli, buyurun gelin.  

BAġKAN: Çok teĢekkür ediyoruz. Nilay Hanım buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, BaĢkan’ım ben de tüm Meclis Üyelerimizi, Ġzmir Güzülbahçe’de Payamlı 

Festivali var, 17-18 Ağustos tarihlerinde, herkesi bu festivale davet ediyoruz. Orman köyleridir, çok 

güzeldir. Mutlaka gelin, görün, tanıyın. Foça Belediye BaĢkanımızın ikiz kızları oldu. Belediyemiz güzel 

bir Ģey daha yaĢadı. Kendisini de tebrik ediyoruz. Öykü ve Masal. 

BAġKAN: Tebrik ediyoruz. Nerede BaĢkan? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Dur, senin ikiz çocuğun olmadı. Foça’nın… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) GitmiĢ. Evet, tamam, 

tebrik ediyoruz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ayrıca BüyükĢehir Belediyemizin Gençlik ve Spor Kulübü 9 sporcusuyla Dünya 

ve Avrupa ġampiyonalarına katılmaya hak kazandı. Bundan dolayı da çok büyük bir gurur duyuyoruz, 

tebrik ediyoruz. Son olarak Fatih Bey’e de ben bir yanıt vereyim. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ağaç 

kesmez, hizmet yapmak için ağaçlarını taĢır. Bu çok kıymetli bir Ģeydir. Çevreye, ormana çok değer verir, 

yaĢatmak ister, yeĢil alanı da büyütmek ister. Mümkün olduğunca ağaç kesmeyelim, taĢıyalım. 

FATĠH TAġTAN: Motorlu testereyle kesilmiĢ videoları var efendim. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yani Kazdağlarımız var Ģimdi önümüzde maalesef çok sıkıntıyla yaĢıyoruz. 

Onun için hiç bunlara girmemek lazım diye düĢünüyorum. TeĢekkür ederim. 
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BAġKAN: Evet, peki. TeĢekkür ediyoruz. Ġlkay Hanım buyurun.  

ĠLKAY GĠRGĠN ERDOĞAN: Sayın BaĢkan’ım, Çok Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım herkes 

duyurusunu yaptı, bizde de, Karaburun’da 17 ve 18’inde Kösedere Mahallemizde Üzüm ġenliğimiz var. 

Belki birçok insan bilmiyordur ama Kösedere’nin üzümü yıllarca Ġtalya’ya ihraç edilmiĢtir. Karaburun 

Sultaniyesi önemlidir. Destek olmak amacıyla hepinizi bekliyoruz, davetlimizsiniz. TeĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Biz teĢekkür ediyoruz. Bu blokta kalmadı. Buyurun efendim. Sonra Adil BaĢkan’ım.  

FĠKRET AKTAġ: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis geçen ay kaybettiğimiz Sayın IĢılay SAYGIN 

Hanımefendiyi anmak üzere Dilek ve Temennilerde söz almıĢ bulunuyorum. IĢılay Hanımın Türk kadın 

siyasetinde, Ġzmir’in siyasetinde özellikle de Buca’nın, siyasi hayatında ve toplumsal hayatında çok 

önemli bir yeri var. IĢılay Hanım bundan sonra Buca’nın ve Ġzmir’in, kadın siyasetinin tarihi yazıldığında 

çok önemli bir yerde olacak ismi. Buca açısından, Buca’da kamu adına ne varsa, IĢılay Hanım kamuya 

önem veren, kamusal bir hayata, kamuya, kamuoyuyla ilgili, yaptığı iĢlerle ilgili değil bizzat kendisi 

kamu olan bir insandı. Değerli Bakanımızı rahmetle, saygıyla anıyor, biraz önce AK Parti Grubundaki 

arkadaĢlarımızın ismi, adının verilmesiyle ilgili bir meydan önerdiler. Biz yarınki Mecliste benim de 

Ģahitliğimle kendisinin daha önceki Belediye BaĢkanımız Sayın KOCAOĞLU’yla da konuĢmuĢ olduğum, 

Kasaplar Meydanına adının verilmesini, bunu konuĢmuĢtuk da kendisiyle. Biz bir öneri olarak vereceğiz. 

Kendisinin adının yaĢatılması, bir faninin adı değil artık toplumun inĢasında çok önemli bir rol alan bir 

ada dönüĢtü, o adın yaĢatılması da hepimizin sorumluluğudur. Ġleriki dönemde de BüyükĢehrimizin de 

önemli bir hizmete adını vereceği temennisiyle hepinizi saygıyla selamlıyorum.  

BAġKAN: Evet, biz de IĢılay Hanım’ı rahmetle anıyoruz. Gerçekten Türk siyasi tarihine, kadının 

tarihinde olağanüstü büyük izler bırakmıĢ, çok kıymetli bir büyüğümüzdü. Tabii ki onun vasiyetini de bu 

vesileyle yerine getireceğiz. Ve ıĢığını da her daim canlı tutacağız. Adil BaĢkan’ım buyurun. 

ADĠL KIRGÖZ: Sayın BaĢkan’ım, Çok Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım bizim de                             

30 Ağustos – 1 Eylül tarihleri arasında Dikili Kültür Sanat Demokrasi ve Emek Festivalimiz var. Hepinizi 

Dikili’de görmekten, Dikili’de ağırlamaktan büyük onur duyarız. Buyurun bekleriz hepinizi. TeĢekkür 

ederim, saygılar.  

BAġKAN: Evet, çok teĢekkür ediyorum. BaĢka söz almak isteyen? Buyurun efendim.  

BÜLENT SÖZÜPEK: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, Basınımızın Değerli 

Emekçileri ve Meclisimizi izlemeye gelen Değerli Ġzmirliler hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. 

Meclis Kararları Özetlerinin yerel basında yer almasını sağlayan kararı biraz önce Gündemimizde, 

oybirliğiyle Meclis Grubumuzdan geçirdik. Yerel gazeteye destek olacağımızı BüyükĢehir Belediye 

Meclisimizden oylayarak geçirdik. Günümüz Türkiye'sinde gazetecilik yapmak ateĢten gömlek giymek 

gibi. Sınır Tanımayan Gazeteciler Örgütü (RSF) her yıl yayınladıkları dünya basın özgürlüğü endeksine 

göre Türkiye 180 ülke arasında 157’inci sırada, gerilerde yer almaktadır. Mevcut durumlarda halkın 

sağlıklı ve doğru habere ulaĢabilmesi, medyanın ve basın emekçilerinin her zaman, her koĢul altında 

mutlak surette halkın çıkarlarını ve menfaatini gözetirken aynı zamanda da halkın seçtiği temsilcileri 

denetleme görevini idame ettirebilesi için Meclisimizin almıĢ olduğu bu kararı büyük bir gururla ve 

onurla karĢılamaktayım. Mevcut durumda özellikle yerel medyanın ilanlar, reklamlar vasıtasıyla 

desteklenmesi mecburidir. Basını ekarte etmek, denetlemekten korkan, yaptıklarının arkasında duramayan 

ya da yaptıklarını halkın öğrenmesini istemeyen yöneticilerin izleyeceği yoldan baĢka bir Ģey değildir. Bu 

sebeple Belediye Meclisimizin aldığı kararı çok olumlu ve önemli bulmaktayım. Yeni yargı paketiyle 

basının elinden alınan imkânlar mevcudiyette Belediyemizin bir Ģeyler yapma gerekliliğini de ortaya 

çıkarmıĢtır. Bulunduğumuz koltuklar bize emanet edilmiĢ ve bu emanet edilen koltukları bizler ne kadar 

iyi temsil etmek zorundaysak aynı Ģekilde ne kadar iyi temsil ettiğimizi ve denetletmek ve denetleyenlere 

de destek olmak zorundayız. Ülkenin içinde bulunduğu durumu birbirimizden ayrıĢarak ve düĢmanlaĢarak 

değil, daha sıkı sarılarak, daha çok çalıĢarak aĢabiliriz. Güçlü bir yargı, güçlü ve bağımsız bir basın, güçlü 

yerel yönetimler ile içinde bulunduğumuz durumlardan el birliğiyle çıkacağımıza yürekten inanıyor ve bu 

uğurda çok çalıĢacağımızın garantisini veriyorum. Alınan kararın yerel basın emekçilerine ve Ġzmir’imize 

hayırlı uğurlu olmasını diliyorum. Bu karardan dolayı da siz Değerli BüyükĢehir Belediye BaĢkanımızın 

önerisi olduğundan dolayı size ve bütün Meclis Gruplarımıza ayrıca teĢekkür ediyorum. Saygılar ve 

sevgiler. 

BAġKAN: Evet, ben de diliyorum ki sadece Ġzmir’e değil, bütün Türkiye’ye iyi bir örnek olacak. Cenap 

Bey, buyurun efendim. Bu bloğu bitirmiĢtik ama.   

CENAP BÖRÜHAN: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım mevsim dolayısıyla birçok 

davet alıyoruz Meclis Üyesi ve BaĢkan ArkadaĢlarımızdan, turizm konulu, meyve-sebze üzerine olmakta, 
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daha da olacak. Bunların tamamına açıkçası ben katılmak isterim. Birçok arkadaĢımız da katılmak 

isteyecektir. Ancak bu arkadaĢlarımız bu davetlerini resmi yoldan BaĢkanlığımıza yaparlarsa sizler de 

bizim gitmemiz, gelmemiz açısından bir araç temin ederseniz seve seve gideriz. Bunun yapılmasını 

sizlerden istirham ediyorum. Saygılarımı sunuyorum. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyoruz. Evet, baĢka dilek ve temennide bulunmak isteyen arkadaĢım? Olmadığına 

göre, ben de bütün iyi dileklere, iyi temennilere katılıyorum. Sadece Ģeyi söylemek ihtiyacı duydum; 

birkaç nokta, onları hemen söyleyivereyim. Antalya ile, kararı almıĢ olmamız Hüsnü Bey sizin Ģeyinizdi 

Antalya… Bizden erken bir karar almıĢlardı ve fiyat konusunda da örnek alabileceğimiz bir uygulamaydı. 

O nedenle aldık, yoksa biz aciz olduğumuzdan değil. Merak etmeyin, kontrol altında her Ģey ama daha 

önce uygulama yaptıkları, daha önce hayata geçirdikleri bir Ģey olduğu için. Bu canlı yayın konusunda 

çok haklısınız. Onu mutlaka iyileĢtireceğiz. Doğrudan Youtube mu olur bilmiyorum. ArkadaĢlarla geçen 

sefer de konuĢtuk ama mutlaka onu hayata geçireceğiz. Son olarak Ģunu söyleyeyim; Fikret Bey randevu 

alamadığından bahsetti. Gerçekten Ģu dört ayda ortalama günde 120 civarında randevu talebi geldi ve biz 

bunun en çok 25-30’nu karĢılayabildik. KarĢılayamadıklarımız yığıla yığıla devam etti ve burada ne yazık 

ki en çok en sevdiklerimizi, en yakınlarımızı geride bıraktık. Ben o konuda sizlerin anlayıĢını rica 

ediyorum. Bunu telafi etmemiz tabii ki mümkün. Hep beraberiz zaten. Ama burada kırdıysak, üzdüysek 

de tek tek affınızı isterim. Gerçekten yetiĢemeyeceğimizdendi, aĢırı bir yoğunluk vardı. Ama bunu telafi 

ederiz, hiç merak etmeyin, hepinizi dilek temennileriniz için tekrar teĢekkür ederek saygıyla 

selamlıyorum. 

X. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Son baĢlığımız, Toplantıya Katılmayan Meclis Üyelerimizin Mazeretlerinin kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir.  

XI. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

BAġKAN: Yarın efendim II. BirleĢimimizi Agora Antik Kenti’nde yapıyoruz, saat 19:00’da yapıyoruz. 

Buradan saat 18:00 itibari ile araç kaldıracağız, otopark problemi yaĢamasın diye arkadaĢlarımız. Ve 

Meclisten sonra da bir yemek yiyeceğiz beraber. Eğer vaktinizi ona göre planlarsanız, yemeğe de 

kalırsanız çok memnun oluruz. Yarın Agora’da II. BirleĢimi yapacağız. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)Yemekte aynı yerde, Agora’da. Meclisi kapatıyoruz. 

KapatılıĢını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir.     

 

 

 

 

 

 

          

 

                                                                         

                                                                                                          Mustafa Tunç SOYER     

                                                                                           Meclis BaĢkanı 
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